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Številka: 900-42/2016 

Datum:  25. 10. 2016 

 

Z A P I S N I K 

 

22. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj, ki je bila v ponedeljek, dne 24. oktobra 

2016, ob 13. uri v sejni sobi na Magistratu na Ptuju, Mestni trg 1/I, soba 8. 

Sejo je na podlagi  23. člena  Statuta občine in 21. člena Poslovnika sveta sklical in vodil Miran 

Senčar, župan Mestne občine Ptuj, ki je uvodoma pozdravil prisotne na seji in ugotovil 

sklepčnost seje.  

Župan je mestni svet seznanil, da je z današnjim dnem mesto direktorice Občinske uprave 

zasedla mag. Andreja Komel. Zaželel ji je uspešno delo in dobro sodelovanje. 

Mag. Andreja Komel je povedala, da je do sedaj znanje in izkušnje pridobivala v 25 letni karieri 

zgolj v gospodarstvu in to je tudi tisti del, ki ga najbolj pozna. Vodi tudi strokovno komisijo za 

energetiko Mestne občine Ptuj in do sedaj je bila članica Sveta zavoda Vrtca Ptuj. Povedala je, da 

se bo trudila vzpodbujati učinkovito, strokovno in pošteno delo. Želi si dobrega sodelovanja, 

konstruktivnih razprav in veliko zaključenih projektov za razvoj našega mesta. Za vsa vprašanja 

in pobude je vedno na voljo. 

 

Od 29 članov sveta je bilo na začetku seje prisotnih 27 svetnic in svetnikov, s čimer je na podlagi 

10. člena Statuta občine bila podana sklepčnost seje. Svet je na podlagi 1. odstavka 44. člena  

Poslovnika sveta lahko nadaljeval s sejo in veljavno sprejemal odločitve. 

Skupaj prisotni svetniki: Julija Tepeš, Tanja Meško Tonejc, dr. Darja Koter, mag. Martin 

Mlakar, Klemen Rutar, Darko Rojs, Gorazd Orešek, dr. Štefan Čelan, Metka Petek Uhan, Jure 

Hanc, Marjan Cajnko, Tatjana Vaupotič Zemljič, mag. Darja Harb, Helena Neudauer, Marjan 

Kolarič, Rajko Fajt, Sonja Pučko, Polonca Enci, Branko Kumer, Miran Meško, Nuška Gajšek, 

Andrej Lazar, Milan Krajnik, Silvestra Gorjup,  Janez Rožmarin, Slavko Kolar,  Miša Pušenjak in 

Robert Šegula. 

Svojo odsotnost je v skladu s prvim odstavkom 30. člena Poslovnika sveta zaradi neodložljivih 

obveznosti predhodno napovedala in opravičila Nataša Vuk. 

Kasneje so svoj prihod na sejo sveta napovedala mag. Darja Harb ob 13.10. in mag. Martin 

Mlakar ob 15.05. 

Na seji sveta so prisostvovali tudi: mag. Andreja Komel, direktorica Občinske uprave Mestne 

občine Ptuj, Simona Kašman, vodja Kabineta župana, Tanja Farič, vodja Oddelka za javne 

finance,  mag. Janez Merc, vodja Sekretariata za splošne zadeve, Zdenka Ristič, vodja Oddelka 

za negospodarske dejavnosti, Alenka Korpar, direktorica SOU SP, Snežana Sešel, SOU SP, 

Marijana Nikšič Zorko, namestnica vodje Oddelka za gospodarske dejavnosti, mag. Sonja Žibrat, 

predsednica Nadzornega odbora Mestne občine Ptuj, Barbara Ferčič in Urša Simonič, Kabinet 

župana, Matej Gajser in Denis Hrga, Sekretariat za splošne zadeve. 

Na seji prisotni novinarji: Stanka Krajnc Letonja, Dženana Kmetec, Anemari Kekec, Slavica 

Pičerko Peklar,  Gabrijela Milošič, Danijel Poslek in Gregor Mlakar. 
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DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 

Z vabilom za današnjo 22. sejo je bilo predlaganih 14. točk možnega dnevnega reda. Vabilo in 

pripadajoče gradivo je bilo v četrtek dne 13. oktobra 2016 objavljeno in dostopno na spletni 

strani Mestne občine Ptuj in portalu svetniki, prav tako je bilo vsem vabljenim posredovano 

obvestilo po elektronski pošti. 

 

Predlog za umik 4. točke iz dnevnega reda: 

Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2018 

 

Obrazložitev: Glede na razpravo in stališča vseh delovnih teles ter na podlagi 31. člena 

Poslovnika sveta je župan umaknil 4. točko z vabili predlaganega dnevnega reda. 

 

V skladu s tretjim odstavkom 31. člena Poslovnika sveta, se zadeve katerih je predlagatelj župan, 

na predlog župana brez razprave in glasovanja umaknejo z dnevnega reda). 

  

Predlog za razširitev dnevnega  z novo 14. točko:  

V skladu s četrtim odstavkom 31. člena Poslovnika sveta predlagam razširitev z vabili 

predlaganega dnevnega reda z novo 14. točko, ki glasi: 

Volitve in imenovanja:  

- Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

 

Obrazložitev: Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja navaja, da so razlogi za 

razširitev dnevnega reda – torej odstopna izjava dosedanje članice sveta zavoda, nastali šele po 

sklicu 22. seje. 

Pripadajoče gradivo je bilo svetnikom dostopno na naši spletni strani in portalu svetniki, v četrtek 

20. oktobra 2016. 

 

Statutarno pravna komisije se je seznanila s predlagano razširitvijo dnevnega reda podano s 

strani KMVI in k predlagani razširitvi ni imela pripomb.  

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-25) sprejel predlagano razširitev z novo 14. točko. 

 

Zaradi izglasovanih sprememb dnevnega reda, se preostale točke ustrezno preštevilčijo.  

 

Ker ni bilo dodatnih predlogov za spremembe ali dopolnitve z vabili predlaganega dnevnega 

reda, je župan za 22. redno sejo sveta predlagal v sprejem naslednji 

 

  

DNEVNI RED: 

1. Predlog zapisnika 21. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

2. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016 

3. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 

4. Pobude in vprašanja  

5. Predlog Pravilnika o nagrajevanju napredovanja športnih ekip v Mestni občini Ptuj 

6. Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov študentov športnih fakultet v 

Republiki Sloveniji iz Mestne občine Ptuj 
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7. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Ureditev 

mestne tržnice - CTN 

8. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne 

gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno 

parkiranih vozil 

9. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno 

središče Bistra Ptuj 

10. Predlog Sklepa o razglasitvi Mestne občine Ptuj za območje brez trgovinskih investicijskih 

sporazumov TTIP, CETA in TISA 

11. Predlog Sklepa o prenosu nekategorizirane ceste med občinske ceste – parc. št. 117/11, k.o. 

389 – Nova vas pri Ptuju 

12. Predlog Sklepa o sporazumni razvezi Pogodbe o neodplačnem prenosu parc. št. 995/11 in 

stavbe z ID 2598, vse k.o. 400-Ptuj na Mestno občino Ptuj 

13. Volitve in imenovanja:  

 Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove predstavnice Mestne 

občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

14. Informacije:  

a) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2015 (Adriaplin d.o.o.) 

b) Dokončno Poročilo NO MOP o izvedbi nadzora »Gospodarjenje z nepremičninami in 

premičninami, ki so v lasti ali upravljanju Mestne občine Ptuj, za leto 2015« 

c) Dokončno Poročilo NO MOP o izvedbi nadzora nad poslovanjem javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda OŠ Ljudski vrt 

 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-25) sprejel predlagani dnevni red. 

 

1. Predlog zapisnika 21. redne seje Mestnega sveta Mestne občine Ptuj 

 

Na predlog zapisnika 21. redne seje sveta ni bilo pripomb, zato je predsedujoči dal na glasovanje 

naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog zapisnika 21. redne seje Mestnega 

sveta Mestne občine Ptuj, v predloženem besedilu. 
Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 27 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-27) sprejel predlagani sklep. 

 

2. Predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016 

 

O gradivu so predhodno razpravljali vsi odbori mestnega sveta in Statutarno pravna komisija, 

katerih pisna stališča so objavljena na naši spletni strani in portalu svetniki. 

Vseh šest odborov mestnega sveta je podprlo predlog Odloka o spremembah Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2016.   

 

Statutarno pravna komisija se je v okviru svojih pristojnosti seznanila s predlogom Odloka o 

spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016, k predlaganemu rebalansu ni 

imela pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. Komisija je 

ugotovila, da gradivo vsebuje vse v skladu z zakonom in poslovnikom določene priloge.  
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 Župan je povedal, da je predložen rebalans letošnji drugi rebalans. Prvega smo sprejeli v mesecu 

maju zaradi obnove strehe OŠ Ljudski vrt.  Razlogi za rebalans so ker so se transferni prihodki  

zaradi  tržnice znižali za 1.700.000,00 EUR in ker še vedno ni poziva za črpanje evropskih 

sredstev iz CTN tega denarja nismo mogli porabiti, zato so se ti prihodki znižali. Znižali so se 

tudi kapitalski prihodki in sicer za 1,1 mio EUR. To je prodaja zemljišča parkirni prostor ob 

Potrčevi cesti, ustrezno so znižani tudi odhodki.  

 

Vložil je tudi dva amandmaja, kar mu je naložil Odbor za finance. 

 

Odbor za finance je županu naložil, da do četrtka, dne 20. 10. 2016 do 12. ure, pripravi 

odgovore na naslednja vprašanja oziroma vloži amandmaje: 

 na postavki 73510 Materialni stroški športnih objektov se zagotovi dodatnih 10.000 EUR,  

 na postavki 6447 Management - energetsko knjigovodstvo se zagotovi, s pogodbo med LEA 

Spodnje Podravje in Mestno občino Ptuj, opredeljenih 15.618,44 EUR (12.802,00 EUR brez 

DDV). 

 

Skupaj z občinsko upravo je župan podan predlog Odbora za finance podrobno preučil ter se kot 

predlagatelj proračuna odločil, da k predlogu rebalansa za leto 2016 vloži dva amandmaja 

župana.   

 

Statutarno pravna komisija je ugotovila, da sta vložena amandmaja pripravljena in vložena v 

skladu s Poslovnikom sveta. 

 

Amandmaja sta bila 21. oktobra 2016 objavljena na spletni strani Mestne občine Ptuj in na 

portalu svetniki.  

 

Sledila je  razprava in glasovanje o amandmaju župana št. 1  

 

AMANDMA I 

V predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016 se v 

posebnem delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka: 

- 6555 - Ureditev mestne tržnice tako, da se sredstva zmanjšajo v višini 15.618,44 EUR.  

Predmetna sredstva v višini 15.618,44 EUR se prerazporedijo na proračunsko postavko na 

Oddelku za gospodarske dejavnosti - 12 Pridobivanje in distribucija energetskih surovin – 1206 

Urejanje področja učinkovite rabe in obnovljivih virov energije:  

- 6447 - Management - energetsko knjigovodstvo tako, da ta znaša 15.618,44 EUR.    

 

O b r a z l o ž i t e v : 

Na podlagi razprave na Odboru za finance predlagam, da se v rebalansu proračuna ohrani 

proračunska postavka 6447 - Management - energetsko knjigovodstvo, v višini 15.618,44 evrov. 

V sklopu te postavke je predvideno plačilo uvajanja ter vodenja energetskega knjigovodstva, 

izdelava letnih poročil, priprava letnih planov v zvezi z letnim energetskim konceptom (LEK) in 

drugo. Sredstva prerazporejamo iz proračunske postavke 6555 - Ureditev mestne tržnice.  

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal AMANDMA št. 1 v predloženem besedilu 

na glasovanje. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 25 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-24, PROTI-0) sprejel amandma št. I. 

 

Sledila je  razprava in glasovanje o amandmaju župana št. 2 

  

AMANDMA II 

V predlogu Odloka o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016 se v 

posebnem delu na odhodkovni strani proračuna spremeni (zmanjša) postavka:  

- 731 - Plače - Zavod za šport Ptuj (ZŠP) tako, da se sredstva zmanjšajo v višini 10.000,00 EUR. 

 

Predmetna sredstva v višini 10.000,00 EUR se prerazporedijo na proračunsko postavko na 

Oddelku za negospodarske dejavnosti - 18 Kultura, šport in nevladne organizacije – 1805 Šport 

in prostočasne aktivnosti: 

- 73510 - Materialni stroški športnih objektov tako, da ta znaša 90.630,00 EUR.  

 

O b r a z l o ž i t e v : 

Sredstva v rebalansu proračuna 2016 na področju športa razporejamo iz proračunske postavke 

731 Plače - Zavod za šport Ptuj (ZŠP), kjer zavod izkazuje nižjo realizacijo. Zaradi dodatno 

izraženih potreb zavoda, sredstva v višini 10.000,00 evrov prerazporejamo na postavko 73510 - 

Materialni stroški športnih objektov. Sredstva so namenjena pokrivanju materialnih stroškov, ki 

nastajajo v objektih, ki jih ima Zavod za šport Ptuj v upravljanju. 

 

Ker ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal amandma št. 2 v predloženem besedilu na 

glasovanje. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet z večino glasov (ZA-25, PROTI-1) 

sprejel amandma št. II. 

 

V skladu s prvim odstavkom 96. člena Poslovnika MS je predsedujoči ugotovil, da sta bila 

sprejeta oba amandmaja.   

Sprejeta amandmaja je mestni svet v nadaljevanju obravnaval kot sestavni del rebalansa 

proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2016.  

Ker ni bilo drugih vloženih amandmajev k rebalansu proračuna, je predsedujoči ugotovil, da je po 

glasovanju o amandmajih predlog rebalansa proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2016 usklajen 

v celoti. 

 

V nadaljevanju je Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance v imenu predlagatelja podrobneje 

predstavila Odlok o spremembah Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016. 

Pred nami je letošnji drugi rebalans proračuna za leto 2016. Planirano smo imeli 25,9 mio EUR, 

sedaj z rebalansom znaša višina proračuna slabih 24 mio EUR, in razlika znaša 1.969.000  EUR.  

 

Bilanca prihodkov in odhodkov  

Skupaj prihodki so z rebalansom planirani v višini 22,2 mio EUR. Skupaj odhodki v višini 22,9 

mio EUR in primanjkljaj bilance A znaša minus 670.000 EUR.  

V B računu, računu finančnih terjatev in naložb vidimo da so planirana prejeta vračila danih 

posojil in prodaja kapitalskih deležev v višini 67.285,00 EUR. 

V C računu, računu financiranja smo ohranili zadolževanje na ravni planiranega, in sicer v višini 

1 mio EUR. 

 



6 

 

Odplačila dolga znašajo 1.074 tisoč EUR. Sprememba sredstev, oz. stanja sredstev na računu 

znaša minus 677 tisoč EUR. Ta sredstva, oz. minus je pokrit iz sredstev na računih iz preteklih 

let.  

 

Spremembe finančnih načrtov proračunskih uporabnikov so ponazorjene z indeksi in sicer:  

 občinski svet - indeks znaša 92,7, 

 nadzorni odbor in župan - indeks je 100, kar pomeni, da ni bilo sprememb, 

 na Sekretariatu za splošne zadeve je indeks 87,4, 

 Oddelek za javne finance - indeks 99,7, 

 Kabinet župana - indeks 104, 

 Skupna občinska uprava beleži indeks 92,7, 

 Oddelek za gospodarske dejavnosti, tu je indeks najnižji, 82,6. Znižanje pomeni 1,9 mio 

EUR, 

 Oddelek za negospodarske dejavnosti ima indeks 99,3. Znižanje je za 69 tisoč EUR. 

 Vse četrti beležijo indeks 100. 

Naredili smo primerjavo na grafikonu med planom prihodkov in rebalansom prihodkov Mestne 

občine Ptuj za leto 2016. Levi stolpci (rumeni) pomenijo plan 2016 in desni stolpci rebalans 

2016.  

Prikazani so davčni prihodki, nedavčni prihodki, kapitalski prihodki, donacije in transferni 

prihodki. Če pogledamo nedavčne prihodke, imamo nedavčne prihodke ob rebalansu višje na 

račun komunalnega prispevka. 

Kapitalski prihodki so nižji kot je že omenil župan 1,1 mio EUR zaradi nižje prodaje zemljišč in 

zgradb. Nižji pa so tudi transferni prihodki za 1,7 mio EUR. Tu gre za 1,3 mio EUR znižanja 

zato, ker smo izločili ureditev mestnih trgov in 380 tisoč EUR, ker smo izločili namakalni sistem 

Turnišče. 

Primerjava je narejena tudi glede odhodkov in sicer, plan odhodkov in rebalans odhodkov. Levi 

stolpci pomenijo plan, desni pa rebalans. Primerjani so tekoči odhodki, tekoči transferi, vidimo 

investicijske odhodke, kjer je največja sprememba, kjer je znižanje 1,9 mio EUR.  

Investicije, ki smo jih ohranili v rebalansu, zaključenih investicij ne omenjamo. Vemo, da smo 

končali že Osnovno šolo dr. Ljudevita Pivka. Tu so navedene še prenova ostrešja Prešernova 29, 

ki nas bo letos stala 215 tisoč EUR, Cesta Žabjak – prva faza, planirana je z rebalansom v višini 

356 tisoč EUR, pločnik in avtobusna postaja Štuki – Grajena, planirana je s 351 tisoč EUR, 

otroška igrišča nas bodo stala 47 tisoč EUR, ureditev mestne tržnice je planirana v višini 35 tisoč 

EUR, sanacija strehe na Osnovni šoli Ljudski vrt 305 tisoč EUR. In tudi na področju 

negospodarskih dejavnosti imamo planirane materialne stroške za kulturno dediščino v višini 35 

tisoč EUR in ureditev Panorame v višini 60.500 EUR. 

 

V razpravi o rebalansu proračun z izglasovanima amandmajema so svoja stališča predstavili: 

Vodje svetniških skupin: 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da je ga. Tanja Farič navedla vse investicije, vendar pa niti ena 

investicija ni bila izvedena v proračunski postavki tako kot je bila načrtovana. Iz obrazložitev 

izhaja, da so zadeve na tak ali drugačen način upravičene. Postavlja se vprašanje, kje je razlog, da 

se pri 300.000,00 EUR investicije pojavi 60.000 EUR dodatnih del, ki jih moramo zagotavljati z 

rebalansom.  

V preteklosti je bila praksa, da če bo potrebno nekaj dodatno narediti, smo svetniške skupine o 

tem bile predhodno obveščene. Verjame tudi, da projektanti ne morejo vsega predvideti in so 

nekatere podražitve ali pocenitve predmet vsakokratne razprave, kar pa pogrešamo. Svetniška 

skupina meni, da bi bilo dobro, da se o teh številkah poskušamo predhodno uskladiti in morda kje 

najti kakšno drugo rezervo, saj ni nujno, da je vedno povišanje proračunske postavke tista pot.  
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Direktorici občinske uprave je zaželel veliko uspeha na novem delovnem mestu.  

Ostale zadeve so še dejavnosti v javnih zavodih, kjer smo z zakonom dolžni izpolnjevati 

obveznosti, npr. napredovanja javnih uslužbencev. Vse številke, ki nam jih nalaga zakon smo 

direktorjem javnih zavodov dolžni zagotoviti. Opozoril je predvsem na razkorak v Vrtcu Ptuj, 

kjer gre za kolektiv, ki je relativno starejši in so napredovanja kar velika, zato je predlagal, da se 

lotimo korekcije cen. 

Glede na to, ker sta bila amandmaja, ki sta bila pogodbena obveza sprejeta, bo svetniška skupina 

podprla rebalans proračuna za leto 2016. 

Župan je glede odstopanj pri investicijah povedal, da se zelo trudimo, da tega ne bi bilo. Glede 

dviga cene pri strehi Osnovne šole Ljudski vrt je pojasnil, da sredstva v sodnem postopku 

zahtevamo nazaj.  

Igrala se niso podražila, ampak smo igrišča dodatno opremili, dali smo kvalitetna igrala, ki bodo 

trajala veliko dalj časa. Za v bodoče pa bo upošteval predlog g. Čelana in mestni svet s takšno 

zadevo tudi seznanil. 

Glede Vrtca Ptuj se bomo pogovarjali v 30 dnevnem roku javne razprave o proračunu za leto 

2017. 

Glede realizacije proračuna je menil, da je proračun za leto 2016 res najnižji proračun v zadnjih 

nekaj letih, vendar za to nismo krivi mi v tem mandatu, takšni so prihodki.  

Tanja Meško Tonejc je povedala, da se v velikem deležu povišuje postavka šolski prevozi, 

čeprav je bilo povedano, da se bo del teh prevozov lahko nadomestilo z javnim mestnim 

avtobusom.  

Miša Pušenjak je povedala, da so v SLS razočarani nad rebalansom proračuna za leto 2016.  

Vprašala pa je, zakaj so propadli predvideni prihodki. V bodoče se naj podajo bolj natančnejše 

obrazložitve. Želijo tudi, da so bodoči proračuni bolj investicijsko naravnani. Pogrešajo pa 

skupne investicije z zasebnimi investitorji, saj bi na ta način bilo možno marsikje narediti. 

Svetniška skupina bo potrdila rebalans proračuna za leto 2016. 

Janez Rožmarin je opozoril na zadeve, ki so bile obljubljene za letošnje leto. Za letošnje leto je 

bila obljubljena kanalizacija na Mariborski cesti (kratek odsek), prehod za pešce na Rogoznici pri 

mestnem pokopališču. Krožišče na Mariborski cesti je bilo obljubljeno že do občinskega praznika 

v letošnjem letu in potem do praznika četrtne skupnosti. Ureditev Minoritskega trga se prenaša v 

naslednje leto. Opozoril je, da bi se te zadeve naj upoštevale vsaj v predlogu proračuna za leto 

2017, če so že bile predvidene.  

Marijana Nikšič Zorko je glede kanalizacije Mariborska cesta pojasnila, da je zadeva v 

pridobivanju gradbenega dovoljenja in zato še ni bilo možno pričeti z gradnjo.  

Župan je glede prehoda za pešce na Rogoznici pojasnil, da je zadeva v izvajanju in se bo v 

letošnjem letu tudi izvedla. 

Glede krožišča na Mariborski cesti je povedal, da je v preteklem tednu obiskal Direkcijo za ceste 

RS zaradi Suhe veje, pločnika in priključkov na obvoznico.  Krožišče se direktno iz mostu ne bo 

izvajalo, ker se bo v začetku naslednjega leta pričela obnova, oz. rekonstrukcija starega 

Dravskega mostu. Zato je smiselno, da se to izvede v sklopu te rekonstrukcije. Drugo krožišče – 

krožišče proti Termah ne bo več montažno, ampak bo fiksno in se bo izvedlo takoj v začetku leta 

2017. Minoritski trg smo res morali prestaviti v naslednje leto.  

 

Ker druge razprave o rebalansu proračuna ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Odloka o spremembah Odloka o 

proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2016, katerega sestavni del je: 

 Načrt razvojnih programov za obdobje 2016-2019 in 
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 Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem Mestne občine Ptuj za leto 2016, skupaj z 

izglasovanima amandmajema.  

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-23, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

                                                                                                                                                                                    

3. Predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za leto 2017 

 

O gradivu so predhodno razpravljali vsi odbori mestnega sveta in Statutarno pravna komisija, 

katerih pisna stališča so objavljena na naši spletni strani in portalu svetniki. 

Vseh šest odborov mestnega sveta iz vidika svoje pristojnosti ocenjuje, da je predlagan 

proračun za leto 2017 ustrezna podlaga za javno razpravo in mestnemu svetu predlagajo, da javna 

razprava traja 30 dni. 

 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom odloka, nanj ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v obravnavo in sprejem. Komisija je predlagala  županu, da predlog 

proračuna posreduje v 30. dnevno javno razpravo. 

 

Odbor za finance je županu in občinski upravi naložil, da se v dopolnjen predlog odloka o 

proračunu za leto 2017 umestijo predlogi in pripombe iz razprave. Odbor je posebej izpostavil, da 

je potrebno preveriti pravne podlage nujnosti umestitve postavke »Dominikanski samostan III. 

faza« v dopolnjen predlog proračuna za leto 2017, da ne bi prišlo do nujnosti vračila sredstev EU 

in DDV-ja.   

V skladu s pripombo Odbora za finance je bila pripravljena dodatna obrazložitev. Objavljena je 

na spletni strani občine in na portalu svetniki.  
Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo se je zavzel za čimprejšnjo izgradnjo 

oskrbovanih stanovanj oz. gerontološkega centra in naproša vodstvo občine, da pospeši nadaljnja 

prizadevanja vezana na prodajo kompleksa nepremičnin, ki so predmet omenjenega projekta. 

Odbor podpira pogajanja med Mestno občino Ptuj in Domom upokojencev Ptuj in obe stranki 

poziva k medsebojnemu sodelovanju pri zagotavljanju pogojev za realizacijo projekta, predvsem 

v duhu iskanja primernih rešitev in odprave morebitnih preprek.  

Prav tako člani odbora predlagajo županu, da na eno izmed naslednjih sej mestnega sveta umesti 

problematiko izgradnje gerontološkega centra. 

Odbor za družbene dejavnosti je pripravljavcu Odloka predlagal, da se v proračun za leto 2017: 

 umestijo sredstva za sanacijo jedilnice na OŠ Mladika, 

 povečajo sredstva za ljubiteljsko kulturo. 

Prav tako predlagajo, da se dodatno obrazloži povečanje postavke 426, konto 4120, Promocija 

Ptuja. 

Župan je na sami seji pojasnil, da se po določbah 91. člena Poslovnika mestnega sveta na seji 

sveta najprej opravi predstavitev  predloga proračuna in splošna razprava o njem, nato pa se bo 

mestni svet odločil še o predlogu sklepa, da se o predloženem predlogu proračuna opravi 30 

dnevna javna razprava.  

 

Tanja Farič, vodja Oddelka za javne finance je mestnemu svetu predstavila predloženi proračun. 

Pred nami je predlog proračuna za prihodnje leto.  

Proračun je akt občine, s katerim so predvideni prihodki in drugi prejemki ter odhodki in drugi 

izdatki občine za eno leto. 

Proračun sestavljajo splošni del, posebni del in načrt razvojnih programov. 

Temeljna izhodišča in predpostavke: Ministrstvo za finance nam je že lani pripravilo proračunski 

priročnik za leto 2016 in 2017, le ta ni prinesel nekih novosti glede sestave proračuna. Globalna 
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kvantitativna izhodišča za pripravo proračuna je pa jesenska napoved gospodarskih gibanj 

UMAR.  

Načrtovane politike Mestne občine Ptuj bo podal g. župan. 

Župan je povedal, da smo si politiko za leto 2017 in tudi za naslednje obdobje naprej določili v 

viziji in strategiji Mestne občine Ptuj. Tu smo opredelili strateške usmeritve in sicer mesto 

poslovnih priložnosti, Ptuj okolju prijazno mesto, zakladnica tisočletij ter mesto aktivnih, zdravih 

in ustvarjalnih ljudi. Opredelili smo tudi cilje in ukrepe, ki jih bomo izvedli. Pri uresničevanju in 

izvedbi te vizije pa moramo upoštevati naslednje aerobne pogoje, in sicer prihodkovna stran 

proračuna iz strani države, povprečnina, usklajenost razvojnih projektov občine z regionalnimi, 

državnimi in evropskimi dokumenti, časovna usklajenost izvedb s sofinancerskimi razpisi za 

državna in predvsem za evropska sredstva. Pomemben aerobni pogoj je tudi finančna situacija v 

Mestni občini Ptuj, tekoče financiranje in pa tudi zadolženost, ki jo bo ob koncu tudi predstavil. 

Sestavili smo katalog zemljišč in poslovnih prostorov. Katalog je že aktiven, dostopen je na 

spletni strani, skrbnik tega projekta je podžupan Gorazd Orešek. Tu gre za zemljišča in stavbe, ki 

jih bomo bodisi prodajali ali jih bomo dajali v najem ter iščemo potencialne kupce in investitorje.  

Ptuj je obiskal župan Gradca, zanimala ga je industrija, podjetništvo, vlaganje njihovih 

investitorjev. Od 1. 1. 2017 naprej bo Minja Vučinić na Mestni občini Ptuj zadolžena za direktno 

pomoč pri reševanju dovoljenj, soglasij, iskanju subvencij, pomoči pri urejanju dokumentov na 

upravni enoti in ministrstvih za potencialne investitorje.  

Imamo VEM točko na ZRS Bistra Ptuj, ki tudi zelo dobro deluje. 

Na področju kmetijstva je v teku projekt samooskrba v javnem sektorju. Ta projekt pelje ZRS 

Bistra Ptuj. Še vedno je tukaj namakalni sistem, ki smo ga spet prestavili za eno leto, ker še ni 

»zrel«. 

Možnosti se vidijo v kmetijstvu, trženje kmetijskih pridelkov je sigurno potrebno, imamo jih 

dovolj. Dogovarja se z ravnateljem biotehniške šole o prestavitvi njihove prodajalne v mesto. V 

tej prodajalni ne bi prodajali samo njihovih izdelkov, ampak tudi izdelke drugih proizvajalcev. 

Možnosti uspešnejšega trženja bo na obnovljeni tržnici in bo novi koncept prodaje, nekaj bo tudi 

novih lokalov. Priložnosti so tudi v turizmu vseh vrst, za katere verjamemo, da bo ponudba 

zavoda za turizem bistveno boljša kot je bila do sedaj.   

Druga strateška usmeritev, okolju prijazno mesto. Dela se zelo intenzivno na področju energetike, 

v naslednjem letu na obnovljivih virih energije. Končuje se pogodba o kogeneraciji, druga 

pomembna zadeva pa je, da šolski center gre v energetsko prenovo svojih stavb. Obstajala je 

resna nevarnost, da bi se center odklopil iz sistema daljinskega ogrevanja, kar ni v interesu mesta, 

sploh pa ni v interesu našega koncesionarja Javnih služb Ptuj d.o.o. 

Zadostiti moramo potrebam po odstotku obnovljivih virov energije. Predlog je, da se prijavimo 

na razpis Dolp. Še vedno smo pri strateški usmeritvi, okolju prijazno mesto, male komunalne 

čistilne naprave. Subvencije Mestne občine Ptuj bodo v naslednjem letu tudi aktivne.  

Trajnostna mobilnost, kolesarske poti v urbanem delu Ptuja, mestni javni promet. Želja je za 

širjenje javnega prometa v nakupovalne centre. Morali pa bomo razmisliti tudi o sofinanciranju 

mestnega prevoza, saj je izdatek relativno velik.  

Cestna infrastruktura. Delalo se bo krožišče na Mariborski cesti. V naslednjem letu nas čaka 

rekonstrukcija Dravskega mostu, ki ni stvar investiranja lokalne skupnosti. Pri cestni 

infrastrukturi pa še cesta Podvinci, za katero je bila zadeva podpisana že v letu 2010, kar je sedaj 

v realizaciji.  

Ukrep varovanja narave, to je vodni zadrževalnik v ČS Rogoznica in Grajena. Pričela se bodo 

pridobivati soglasja, oz. dokumentacija. Nadaljevanje projekta CERO Gajke, za katerega so sedaj 

podpisale pristop vse svetniške skupine v mestnem svetu.  
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Strateška usmeritev zakladnica tisočletij, ki ji tudi sledimo v proračunu 2017, nadaljevanje 

prenove starega mestnega jedra, saj se je obnova trga izkazala za pravilno. To področje 

nadaljujemo tudi z obnovo sosednjih privatnih stavb. Prihod novih ponudnikov na urejen trg.  

Zakladnica tisočletij, projekt Panorama. V tem letu so se v glavnem pridobivala različna 

dovoljenja, v mesecu novembru se bo pristopilo tudi k izvedbi.  

Za Turnišče je bil konservatorski načrt narejen, sedaj moramo poskrbeti za oživljanje življenja, 

pa tudi iskanje možnih investitorjev. 

Naslednja strateška usmeritev, oz. ukrep za zakladnico tisočletij je oživljanje programa v 

Dominikanskem samostanu. V letošnjem letu je bil program izredno pester za izredno nizka 

finančna sredstva in postaja vedno bolj kulturni prireditveni center. 

Blagovna znamka Ptuja na področju turizma. Tu smo si zadali v viziji in strategiji cilje, oz. 

ukrepe krovne organizacije za turizem, ki smo jo ustanovili. Celostna grafična podoba turistične 

destinacije Ptuj. Zavod za turizem je izvedel razpis in je tudi izbral eno rešitev, ki bo 

predstavljena.  

Panorama, arheološki park, Turnišče in v turizmu Ranca, ki je aktualna. Tu smo že potegnili 

nekaj pomembnih ukrepov. Koncesija je bila predana Komunalnemu podjetju Ptuj. Trajno je 

potrebno urediti dokumentacijo za tiste objekte, ki so na Ranci že v uporabi. Gostinska ponudba 

na Ranci bo do 1. 5. 2017, saj je sigurno pomembna in potrebna. Nadaljevati moramo tudi s 

sprejemanjem medobčinskega prostorskega načrta skupaj z Občino Markovci. Zahteve, ki smo 

jih  dali  soglasodajalcem so bile prevelike, nekatere nesprejemljive, tako da bosta obe občini 

morali malo popustiti. Ostaja pa nam iskanje privatnega investitorja, ali pa soinvestitorja, kar je 

nujno potrebno, saj je Ranca velik projekt. Vsi govorimo o Ranci kot velikem potencialu, kar je 

res, kljub temu pa moramo upoštevati, da je ta potencial malo drugačen od ene gramozne jame v 

Avstriji.  

Ptuj mesto vrhunskih mednarodno priznanih festivalov in zato je bil tudi predlog za povečanje 

postavke za tri glavne festivale. 

Strateška usmeritev, mesto aktivnih, zdravih in ustvarjalnih ljudi. Nekaj projektov in ukrepov, ki 

smo si jih zadali v viziji in strategiji smo že izvedli iz področja izobraževanja. Ostane še nekaj, 

kar smo obljubili in bomo naredili, to je fitnes na prostem, rekreacijsko sprehajalna pot na 

Panorami, nadaljevanje prenove otroških igrišč, čakajo nas še igrišča četrtnih skupnosti. 

Na razpis za medgeneracijski center se je prijavila tudi Mestna občina Ptuj skupaj z Ljudsko 

univerzo Ptuj in verjame, da bomo uspešni na tem razpisu.  

Imamo še ukrepe, bivanje in varnost – prodaja stanovanj v starem mestnem jedru. Bila je druga 

dražba, ki je bila uspešna. Pri gradnji novih stanovanj Mestna občina Ptuj ne pristopi, ampak se 

lahko priključimo k tistim gradnjam, ki bodo potekale v naslednjem letu. Iz tabele je razvidna 

zadolženost občine, kjer je tudi zapisano, za katere projekte so ta sredstva bila najeta. Kreditni 

potencial občine se poveča šele leta 2022 in sicer takrat se kreditni potencial poveča za več kot 1 

mio EUR. V letu 2016 pa so zadolžitve, oz. obveznosti iz leasingov stavbnih pravic, obresti in 

glavnic letno 2.100.000,00 EUR in smo na robu. 

 

Tanja Farič je v nadaljevanju podala: 

V skladu s poslovnikom je potrebno ob predlogu proračuna povedati tudi še zadeve, ki sledijo v 

nadaljevanju, in sicer: 

Ocena bilanc v prihodnjih dveh letih 

Skupaj prihodki so v letu 2017 načrtovani v višini 24,1 mio EUR. V letu 2018 23,6 mio EUR. 

Skupaj odhodki so predvideni v višini 24 mio EUR v letu 2017 in 23,6 mio v letu 2018, presežek 

v letu 2017 znaša 100 tisoč EUR, v letu 2018 je nič. 

B. Račun finančnih terjatev in naložb  
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V letu 2017 planiramo prejeta vračila danih posojil v višini 67.785 EUR in v letu 2018 68.285 

EUR.  

C. Račun financiranja, zadolževanje 

Nekaj smo na planirali zadolževanja. V letu 2017, 500 tisoč EUR, v letu 2018, 900 tisoč EUR.  

Odplačila dolga so planirana v letu 2017, 927 tisoč EUR in v letu 2018 v višini 1.009.668  EUR. 

Sprememba stanja sredstev na računu znašajo v letu 2017 minus 250 tisoč EUR in v letu 2018 

nič. 

Finančni načrt po proračunskih uporabnikih in kadrovski načrt. 

 sredstva v letu 2017 za občinski svet so planirana v višini 125.000,00 EUR,  v letu 2018 

190.000 EUR, 

 v letu 2017 in 2018 je za nadzorni odbor planirano 9.582,00 EUR, 

 v letu 2017 in 2018 so na postavki župana planirana sredstva v višini 104.000,00 EUR, 

 v letu 2017 je za Sekretariat za splošne zadeve planiranih 1.200 tisoč EUR, v letu 2018 1.100 

tisoč EUR,  

 za Oddelek za javne finance je v letu 2017 in 2018  planiranih skoraj 2,0 mio EUR, 

 za Kabinet župana je za leto 2017 planirano 245.915,00 EUR, v letu 2018, 248 tisoč EUR, 

 za Skupno občinsko upravo se v letu 2017 planira 2,1 mio EUR, v letu 2018, 1,7 mio EUR, 

 za Oddelek za gospodarske dejavnosti se za leto 2017 in 2018 planira 10 mio EUR, 

 za Oddelek za negospodarske dejavnosti se za leto 2017 in 2018 planira 9 mio EUR, 

 za četrtne skupnosti se planira za leto 2017 206.253,00 EUR, za leto 2018, 164.853,00 EUR. 

Kadrovski načrt Mestne občine Ptuj 

Kadrovski načrt je predviden v višini 63 zaposlenih v letu 2017 in 2018. 

Načrt razvojnih programov (NRP) 

Načrt razvojnih programov je sestavni del proračuna. Izkazuje načrtovane izdatke proračuna za 

investicije v prihodnjih štirih letih po proračunskih uporabnikih, ki so razporejeni po: 

 posameznih projektih ali programih, 

 po letih v katerih bodo izdatki za programe bremenili proračune  in tudi po virih financiranja. 

Načrt ravnanja z nepremičnim premoženjem 

V skladu z zakonom ga sprejme svet samoupravne lokalne skupnosti na predlog župana s 

predlogom proračuna in je v prilogi gradiva. 

Grafikon: Plan prihodkov Mestne občine Ptuj v letu 2017 (struktura prihodkov). Na prvem mestu 

so davčni prihodki in sicer 57,5 %, na drugem mestu so nedavčni prihodki z 21,1 %, na tretjem 

mestu so transferni prihodki z 10,9 %, kapitalski prihodki z 10,4 % in prejete donacije z 0,1 %.  

Grafikon: Plan odhodkov (struktura odhodkov) - na prvem mestu so tekoči transferji z 41 %, na 

drugem mestu so tekoči odhodki 30,9 %, na tretjem mestu so investicijski odhodki 22,7 % in 

investicijski transferi s 5,4 % deležem.  

 

Nekateri investicijski odhodki in projekti, ki so planirani v proračunu za leto 2017: 

 ureditev mestne galerije je planirana v višini 70 tisoč EUR, 

 nabava gasilske avtolestve - 200 tisoč EUR, 

 cesta Podvinci - 600 tisoč EUR,  

 namakalni sistem Turnišče - 380 tisoč EUR, 

 prehod za pešce pri pokopališču - 52 tisoč EUR, 

 novogradnja javne razsvetljave - 76 tisoč EUR, 

 celostna prometna strategija se v letu 2017 zaključi, planirana je v višini 17 tisoč EUR, 

 izgradnja sekundarne fekalne kanalizacije je planirana v višini 240 tisoč EUR, 

 investicijsko vzdrževanje gospodarske javne infrastrukture v višini 130 tisoč EUR, 

Imamo pa še tri projekte celostnih teritorialnih naložb in sicer: 
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 ureditev mestne tržnice, strošek znaša 1,3 mio EUR, 

 kolesarske povezave - 100.000 EUR, 

 spominski park - 885 tisoč EUR. 

 

Na Skupni občinski upravi imamo projekt meritve kakovosti zraka, ki je planiran v višini 34 tisoč 

EUR. 

Na Oddelku za negospodarskih dejavnostih se nadaljuje ureditev Panorame v višini 80 tisoč EUR 

in druge investicije, oz. projekti. 

Za predlog proračuna se predlaga splošna razprava in sprejem sklepa o javni razpravi, je 

predstavitev sklenila Tanja Farič. 

 

Sledila je splošna razprava o predloženem predlogu proračuna, v kateri so stališča, predloge in 

ugotovitve podali vodje svetniških skupin in svetniki posamezniki: 

 

 

Vodje svetniških skupin: 

Dr. Štefan Čelan je povedal, da se iz investicijskega dela načrtuje prenova starega pokopališča v 

starem mestnem jedru, kar ni nič narobe, saj smo to načrtovali in pripravili vso ustrezno 

dokumentacijo že dve, tri leta nazaj. Vprašanje pa je dinamika in obseg sredstev, saj je 

850.000,00 EUR zelo visoka številka. Cestna povezava Podvinci bi se morala končati, če ne bi 

imeli na terenu toliko problemov, kot smo jih imeli v preteklosti z odkupom zemljišč in 

trasiranjem celotne zadeve.  

Svetniška skupina  postavlja vprašanje, zakaj se ni več energije vložilo tudi v Slovenskogoriško. 

Če so v državnem NRP točne  številke, da bo država dala 600.000,00 EUR za ureditev cestišča v 

Podvincih, Mestna občina Ptuj pa 1.700.000,00 EUR, je nekaj zelo narobe. Svetniška skupina 

prenove tržnice v takšni obliki kot je načrtovana ne bo potrdila. Veliko energije in časa je bilo 

vloženo v to, da smo si v preteklosti pridobili strokovne podlage. Če bomo trge urejali tako kot je 

urejen Mestni trg, je potrebno iz starega mestnega jedra umakniti avtomobile. Ga. Tonejčeva je 

opozorila, da je z javno zasebnim partnerstvom te zadeve možno urediti. V preteklih letih smo se 

trudili zato, da smo si uredili svoje Javne službe in prešli v javno lastnino v Komunalnem 

podjetju Ptuj, in znotraj teh dveh podjetij je možno z javno zasebnim partnerstvom urediti takšne 

zadeve. Naš predlog ali zahteva sigurno bo, da se ta projekt prevetri in ugotovi, zakaj se je 

odstopilo od tega, da se pod tržnico ne naredi parkirna hiša, saj je sedaj enkratna priložnost, ni pa 

izgovora, da to ni možno zaradi arheologije, saj je bila ta tržnica v preteklosti prekopana 7 m 

globoko. Svetniška skupina proračuna  za leto 2017 ne bo podprla v kolikor se denar ne nameni 

za zaključek najbolj pomembne investicije, ki je bila v preteklih letih, to je za dominikanski 

samostan.  Glede umeščanja denarja za dominikanski samostan v proračun, pa je menil, da če se 

bo pričela prenavljati tržnica, če se bo pričelo prenavljati pokopališče in vse ostalo, se bodo 

zadeve delale v poletnih mesecih, prve situacije, ki bodo prišle, bodo v mesecu oktobru, 

novembru v naslednjem letu, in iz teh proračunskih postavk je potrebno prerazporediti del 

denarja za to, da se nadaljuje prenova dominikanskega samostana. Direktor državnega zavoda za 

kongresni turizem si je Dominikanski samostan ogledal in če bo zadeva urejena, se kongresni 

turizem lahko začne tržiti. Ustanovili smo Zavod za turizem, vendar če zavod tega objekta ni 

sposoben opravljati in ga tržiti,  bi bilo boljše,  da ga ne bi  ustanovili.  

Glede arheologije je menil, da se je pred volitvami veliko govorilo o tem, kaj vse se bo naredilo 

na arheologiji, če se bo dobila oblast v mestu. V preteklosti je v Dominikanskem samostanu več 

kot polovica eksponatov bila v steklenih vitrinah. Sam je govoril s stroko v Pokrajinskem muzeju 

Ptuj – Ormož, tudi z upravo in direktorjem. Zanje je ta objekt sigurno primeren, če bi se ga lotili 

na način, da se lahko velik del tovrstne arheologije postavi na ogled. 
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Je pa še kar nekaj proračunskih postavk, med njimi je tudi OŠ Mladika in jedilnica.  

Župan je povedal, da še vedno meni, da kongresni turizem v Dominikanskem samostanu ni 

možen, saj tudi v Sloveniji ne gre. Ni smiselno, da bi vztrajali pri projektu, ki v tej fazi 

predvideva preoblikovanje dveh velikih dvoran v prvem nadstropju, ki jih je možno uporabiti 6 

malih kongresnih dvoran. Obnova Dominikanskega samostana se mora nadaljevati, potrebno pa 

je redefinirati vsebine, ki trenutno niso možne. 

Glede arheologije je povedal, da je v preteklem mandatu dominikanski samostan iz Pokrajinskega 

muzeja Ptuj, oz. Ministrstva za kulturo prešel v občinsko last. Ne gre samo za to, da se zbirke 

umestijo v dominikanski samostan, ampak se je z Ministrstvom za kulturo tudi potrebno 

dogovoriti, da prevzame program, kar pomeni, da ta program tudi financira.  

Janez Rožmarin je ponovno opozoril na Minoritski trg.  

Zanimalo ga je, zakaj so znižana sredstva za Svet za preventivo in vzgojo v cestnem prometu? 

Vemo, da svet sredstva uporabi predvsem za izobraževanje najmlajše populacije in tudi za 

financiranje manjših projektov. Na postavki za Osnovno šolo Breg ni planiranih sredstev za leto 

2017. Tam je zemljišče, ki bi ga želeli urediti v športno igrišče. Zemljišče bi naj vsaj ogradili in 

ga terensko poravnali, saj takšno kot je sedaj ne smemo uporabljati. 

Opozoril je tudi na CERO Gajke, da se naj vložijo maksimalni napori, saj bi v nasprotnem 

primeru to bilo nekaj najslabšega za Ptuj in tudi širšo okolico. 

Miran Meško je glede Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem predlagal, da se pripravi 

strategija, ki se posreduje svetnikom, saj želimo jasnejšo sliko o ravnanju z nepremičninami. 

Strategija se naj pripravi v času razprave o proračunu, da bomo svetniki lahko dajali mnenje pred 

sprejemanjem dopolnjenega predloga proračuna. 

Nuška Gajšek je opozorila, da jo zanimajo prioritete v kulturi. V kolikor pobuda Tatjane 

Vaupotič Zemljič in svetnika Klemna Rutarja ne bo upoštevana, bo svetniška skupina podprla 

vsak amandma, ki bo pripravljen na to temo. 

V proračunu je novi projekt, mestna galerija. Svetniška skupina temu ne nasprotuje, vendar 

želimo vedeti kakšna je vsebina, še sploh zato, ker je na tej postavki predvideno 70.000,00 EUR.  

Že od začetka tega mandata govorimo, da je potrebno obnoviti streho mestne hiše.  Zanimalo jo 

je, zakaj se to ni vključilo v celostne teritorialne naložbe, saj bi to lahko uvrstili v projekte, še 

sploh, ker gre za strogi center, saj bo veliko večja škoda, če bomo čakali, da se zadeva zruši, saj 

bo v tem primeru onemogočeno tudi delovanje služb.  

Zadnje leto smo se seznanjali s problemi, v katerih se je znašlo tudi Mestno gledališče Ptuj glede 

investicijskega vzdrževanja, vendar se sredstva na tej postavki nižajo in ne povišujejo. Na tej 

postavki bi potrebovali 30.000 EUR investicijskega denarja za to, da bodo sploh lahko izvajali 

osnovno dejavnost. Glede na vse številne uspehe gledališča, tako v slovenskem kot v 

mednarodnem prostoru, je potrebno najti rešitev.  

Za Panoramo se je v lanskem letu potrošilo 80.000,00 EUR. Zakaj so se ta sredstva porabila in 

kaj se načrtuje s predvidenimi novimi 80.000,00 EUR. 

Spreminjajo se postavke pri odnosih z javnostmi. V obrazložitvi je navedeno, da bomo plačevali 

pomoč zunanjega piarja, kdo je ta zunanji piar? 

Postavka Javni mestni potniški promet se zmanjšuje iz 110.000,00 EUR na 55.000,00 EUR. To 

pomeni, da bodo občani plačevali vožnjo z mestnim avtobusom, saj si drugače ne zna pojasniti, 

da se lahko stroški nižajo za 50 %. Če je tako je prav, da se to ljudem tudi pove, saj so nove 

pobude, da se linije mestnega avtobusa še dodatno širijo, kar tudi podpiramo, kajti tako kot se je 

sedaj zastavil mestni promet deluje zelo dobro, zato je izrazila pohvalo. Potrebno  je tudi 

razmisliti o razširitvi linij mestnega avtobusa, dodatnih linijah do trgovskih centrov in tudi do 

pokopališča.  

Manjšajo se tudi sredstva na preventivnih programih zdravstvenega varstva. Go. Metko Uhan je 

vprašala, ali je to v soglasju, oz. ali bodo ta sredstva manjkala? 
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Opozorjeni smo bili, da se manjšajo sredstva za ekipo prve pomoči. Menila je, da je tu potrebno 

zagotoviti dodatnih 8.000 EUR. 

Ugotavlja se,  da se ne daje več sredstev za športne termine na OŠ Mladika. 

Več pa bi tudi želeli vedeti o vsebini novega projekta medgeneracijskega centra za katerega 

namenjamo 12.000,00 EUR, saj pri dnevnih centrih za starejše, nižamo postavko za 50 %. 

Vprašala je, ali je to povezano, ali je to v soglasju, da ne bo  problem kot je bil v lanskem letu, 

ker bo sredstev premalo. 

Dala je tudi pobudo za novoletno okrasitev mesta. Verjetno se vsi strinjamo, da so lučke tiste, ki 

ljudi pritegnejo v mesto. Razmisli se naj, da bi se mesto malo bolj praznično okrasilo, saj je 

omejeno na strogi center mesta, okrasitev mesta se naj bolj razširi. 

Helena Neudauer je izpostavila, da iz predloga proračuna izhaja, da se v občinski upravi 

predvidevajo nove zaposlitve, kar je ob tem, da je proračun za leto 2017 eden od nižjih v zadnjih 

letih vprašljivo, če so nove zaposlitve res potrebne. 

Vprašala je tudi, ali se je že organiziralo občinsko pravobranilstvo, kajti povedano je bilo, da bo v 

sredini leta 2016, s tem, bi lahko znižali stroške odvetnikov, raznih pravnih storitev ipd.  

Glede prihodkovne strani je menila ali bi bilo možno glede na to, da je občina že iz preteklih let 

kar precej zadolžena, da bi reprogramirali kredite, ki smo jih najeli v preteklih letih, in na ta način 

morda prišli še do investicijskih sredstev za prihodnja leta.  

 

Svetniki posamezniki: 

Andrej Lazar je izrazil zaskrbljenost glede proračunske postavke Prihodki od prodaje osnovnih 

sredstev, kjer je v letu 2017 iz tega naslova planiranih 2,5 mio prihodkov, glede na to, da je 

predvidena realizacija z že sprejetim proračunom za letošnje leto 165.000,00 EUR. V sredo se 

ponovno sestajamo zaradi zapletov izgradnje gerontološkega centra, ki traja že 20 let, saj se 

nikakor ne najde neka skupna rešitev. Denar je zagotovljen, investitor si želi tu investirati, vendar 

se na določenih segmentih ponovno zapleta. Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo je 

predlagal, da občina zagotovi primerno lokacijo, ki je bila najdena, vendar se je ponovno 

izkazalo, da je ta lokacija zelo problematična. 

Župan je glede prihodkov od prodaje zemljišč pojasnil, da so realni prihodki načrtovani in se 

bodo uresničili. Prihodek od prodaje parkirnega prostora za dom upokojencev se prestavi za eno 

leto. Na sestanku z vodji svetniških skupin v sredo 26. oktobra bo tudi odločitev najprej z vodji 

svetniških skupin, na seji mestnega sveta v mesecu novembru pa o načinu prodaje. So še 

določene potrebne odločitve, za katere nima pristojnosti brez mestnega sveta. Ocena našega 

cenilca za zemljišče je bila 1 mio EUR, ocena cenilca doma upokojencev pa je bila 500.000,00 

EUR, kar je veliko razhajanje, izpogajali smo se da pristanejo na 750.000,00 EUR, vendar je 

mestni svet tisti, ki ima pravne podlage. 

Dr. Darja Koter je kot vodja priprave lokalnega kulturnega programa pojasnila, da smo lokalni 

kulturni program sprejeli na mestnem svetu. V njem je tudi predvidena mestna galerija in 

postavka ni presenečenje. Ptuj je edina slovenska mestna občina, ki nima urejene samostojne 

galerijske dejavnosti. Da je mesto zanimivo za mednarodno likovno dejavnost dokazujejo uspehi 

festivala ART STAYS. Župan je imenoval komisijo, ki jo vodi slikar Dušan Fišer, da najde 

ustrezno lokacijo za galerijo in poskuša narediti vse potrebno, da se to čim prej začne. Izkazalo se 

je, da je tretje nadstropje Prešernove 29 izvrstni prostor za ta namen, da je v občinski lasti in po 

odločbi inšpektorjev v procesu obnove, da je komisija začrtala program za 2017, vendar pa žal ni 

bilo dovolj sredstev, da bi lahko uresničili vse kar je bilo načrtovano. Sicer je veliko kritik na to, 

da bo mestna galerija v tretjem nadstropju, v načrtu je dvigalo, komisija je začrtala program za 

2017, ki bi naj bilo poskusno leto obratovanja. V tej stavbi je v preteklosti leta 1939 razstavljal 

France Mihelič, takrat profesor na Ptujski gimnaziji. To je bila prva razstava na Ptuju, s katero je 

mesto vstopilo v slovenski likovni prostor. V vseh takratnih medijih so poročali o izjemni 
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razstavi, ki je bila prelomna v Miheličevem opusu. 3. novembra 2016 bo v teh gradbeno še 

nedokončanih prostorih predstavitev monografije o Albinu Lugariču in to bo tudi priložnost za 

ogled prostorov.  

Kot predsednica Komisije za Panoramo je povedala, da je tudi Panorama del lokalnega 

kulturnega programa. V Ptujčanu bo v naslednjem mesecu objavljeno poročilo o delu komisije. 

Komisija dela volontersko, v komisiji so zbrani številni strokovnjaki iz vse Slovenije, ki se 

trudijo in imajo dobro podporo občinskih struktur, 9 mesecev smo porabili za pridobivanje 

dokumentacije najrazličnejšega značaja, izdelali in plačali smo izdelavo geodetskega načrta za 

območje Panorame. Iz Zavoda za varstvo naravne in kulturne dediščine Maribor smo dobili 2 

pomembna temeljna dokumenta, in sicer kulturno varstvene pogoje za začasno ureditev in za 

celostno ureditev. Veliko problemov smo imeli s skladom kmetijskih zemljišč, kjer si 

prizadevamo za brezplačen prenos s kompleksa nepremičnin na Mestno občino Ptuj, kar še ni 

dokončano. Trudili smo se tudi z vlogo za soglasje za začasno ureditev, kar smo uspeli. Vsaka 

izmed teh postavk je trajala dva do tri mesece. V torek 25. oktobra 2016 se izteče rok za 

predložitev ponudbe za izvedbo gradbenih del, začetek izvedbe se predvideva v začetku meseca 

novembra. Trem ponudnikom je bilo tudi poslano povabilo za oblikovanje celostne podobe in 

tudi za izdelavo odlitkov antičnih spomenikov. Povedala je, da je že tudi v preteklem mandatu 

bilo narejenih nekaj pomembnih korakov, da se je to območje kmetijskih zemljišč spremenilo v 

območje parkovnih površin. Vsi člani komisije ugotavljamo, da je to tako velik projekt, ki ga z 

izjemnimi močmi obvladujemo, v občinskih strukturah pa vedno tudi nimamo dovolj ljudi, ki bi 

bili kos vsem tem zahtevnim smernicam in zahtevnim dokumentom, ki so potrebni. 

Klemen Rutar je opozoril na postavko štipendije, ki je že nekaj let enaka, v Mestni občini Ptuj 

pa je vedno več mladih, ki redno študirajo. V letošnjem letu smo tudi spremenili pravilnik o 

štipendiranju in predlaga, da se ta postavka dvigne na vsaj 40.000,00 EUR. 

Metka Petek Uhan je glede postavke za zdravstvo v letu 2017 predlagala, da bi se sredstva res 

zagotovila. V novi resoluciji je omenjeno, da bi se naj zdravstvenim domovom dale nove vsebine 

in sicer v okviru centra za zdravje. To je projekt, v katerega se bo vključil tudi Zdravstveni dom 

Ptuj in upa, da ga bo občina tudi podprla. To je preventivno usmerjeno delovanje, in sicer 

zmanjšanje neenakosti v zdravju in predvsem skrb za ogroženo prebivalstvo in mišljeno je delo 

na domu. 

Mag. Darja Harb je soglašala z razpravo ge. Nuške Gajšek. Vse mestne svetnike je prosila, da 

se dogovorimo za datum ogleda prehrambnih prostorov učencev Osnovne šole Mladika. Že v 

lanskem letu je svetniška skupina dala pobudo, da se adaptacija Osnovne šole Mladika umesti v 

proračun za leto 2016, vendar se ni umestila, v predlogu proračuna za leto 2017 pa zadeva spet ni 

umeščena. Otroci imajo prehrano v čisto neprimernih prostorih v kletnih prostorih, kjer zamaka 

in to bi moralo imeti prednost pred nekaterimi drugimi aktivnostmi, ki niso tako nujne. 

Milan Krajnik je opozoril, da je potrebno če je možno nekatere kredite, ki jih ima občina 

reprogramirati. 

Večkrat je bilo postavljeno vprašanje glede javno zasebnega partnerstva. Opozoril je, da ne 

takšnega javno zasebnega partnerstva, kjer javno zasebni partner ni nosil nobenega rizika. Javno 

zasebno partnerstvo podpira, vendar takšno, kjer bo zasebni partner nosil tudi riziko svojega dela. 

Potrebno se bo tudi programsko pogovoriti predvsem o zadevi medgeneracijskega centra. V 

stranki menimo, da bi glavna smer zadovoljitve teh potreb morala teči v okviru tega projekta z 

domom upokojencev. Predlagal je, da se ob razpravi, tudi programsko dogovori, kdo in kaj dela 

na tem področju, da se ta sredstva tudi racionalno porabijo, da dejansko dobimo takšen center, ki 

bo pomenil spremembo na tem področju. 

Glede tržnice je menil, da se moramo predvsem bolj pogovarjati o ekonomskem delu programa 

tržnice in o konkretizaciji tega dela. 
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Marjan Kolarič je izrekel čestitke novi direktorici Občinske uprave in ji zaželel veliko uspeha 

pri njenem delu.  

Glede predloga proračuna za leto 2017 je menil, da se vsi pogovarjamo samo o centru Ptuja. 

Verjetno ni poznano, kje je Čreta, ki meji na Spodnji Duplek, saj krajani tega dela sprašujejo, kaj 

dobijo iz tega proračuna, vendar jim ne zna odgovoriti, kar pomeni, da so samo davkoplačevalci 

v proračun. Ko smo jim naredili ograjo na cesti za 5000 EUR so bili zelo zadovoljni.  

Povedal je, da se ne strinja z mestno galerijo v Prešernovi 29, saj imamo na Ptuju veliko 

prostorov, kjer bi lahko bila bolj dostopna galerija. 

Vprašljivo je ali lahko 90 % Ptujčanov hodi na festivale, saj nimajo takih dohodkov. Želja je bila, 

da se postavka za festival poviša za 20.000 EUR, kar pomeni 90.000,00 EUR, dobili pa so 

120.000,00 EUR. 

Na prireditvah, ki jih obiskuje srečuje »male ljudi«, ki pa so zelo zadovoljni, če dobijo kakšna 

sredstva. Npr. ob prireditvi v Kicarju Stari prijatelji je bilo 120 nastopajočih, dobili so 300 EUR, 

za kar so bili zelo hvaležni. 

Postavka za šport je že nekaj časa enaka. Pomaga se naj staršem, ki otroke vozijo na treninge.  

Ob dnevu Osnovne šole Mladika, si je šolo ogledal. Predlagal je, da se v proračunu za leto 2017 

zagotovijo sredstva za jedilnico. 

Naslednje leto se bo zapiral Dravski most. Ali se zavedamo kaj bo takrat na Ptuju, kako bo 

potekal promet preko Puhovega mostu in skozi ostala naselja? 

Opozoril je tudi, da ko se bo končala cesta Podvinci se mora pričeti delati Slovenskogoriška 

cesta. Predvideva, da bomo proračun za leto 2017 sprejeli v mesecu decembru v dobro vseh nas.  

Dr. Štefan Čelan je menil, da je v razpravi bilo omenjeno pomanjkanje galerij, vendar imamo 

dve mestni galeriji, Salon umetnosti v Prešernovi ulici in Miheličevo galerijo. 

To niso galerije, to so razstavišča, je povedal župan.  

Dr. Darja Koter je menila da imamo galerijsko dejavnost v okviru Pokrajinskega muzeja Ptuj – 

Ormož. Miheličeva galerija je v izredno slabem stanju in tudi prostorsko zelo omejena V galerijo 

skoraj ni možno umeščati sodobne umetnosti, ki jo prav naši slikarji izjemno gojijo. Galerija se 

zaradi vseh teh omejitev ne more afirmirati in kandidirati za državna in evropska sredstva. V 

stavbi Magistrata imamo tudi galerijo, ki jo vodijo občinski uslužbenci, neprofesionalci na tem 

področju. Želimo narediti korak naprej, saj si naše področje to zasluži zato, ker imamo tako 

bogato ne samo tradicijo, ampak tako dejavne likovnike. 

Miran Meško je opozoril, da sta že dve leti Volkmerjeva cesta proti Mestnemu Vrhu in Ulica 

Jožefe Lackove mimo Osnovne šole Ljudski vrt, črni točki zavedeni v poročilu Sveta za 

preventivo in vzgojo v cestnem prometu. Menil je, da bi bilo logično, da bi poskušali črne točke 

odpravljati tam kjer so problemi aktualni in to so na teh dveh točkah.  

Opozoril je, da se je iz proračuna za 2017 izločil celovit pristop k reševanju cestne infrastrukture, 

poskus javno zasebnega partnerstva v investicijskem in rednem vzdrževanju cestne infrastrukture. 

Predlagal je, da se k temu pristopa celovito in sistematično in tako, da odpravljamo aktualne 

probleme, ki so. 

Župan je menil, da je razvidno, da bo javna razprava »plodna«. Že do sedaj smo slišali nekaj 

projektov v vrednosti nekaj mio EUR. To bomo morali uskladiti glede na sredstva, ki bodo na 

voljo. Če smo proračun sprejeli vsako leto, ga bomo tudi za leto 2017.  

 

Ker ni bilo več splošne razprave o predlogu proračuna za leto 2017, jo je predsedujoči sklenil in 

dal na glasovanje  naslednji 

 

SKLEP:  Mestni svet Mestne občine Ptuj predlog Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj 

za leto 2017 ocenjuje kot primerno podlago za izvedbo javne razprave, zato: 
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1. Mestni svet Mestne občine Ptuj daje predlog proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2017 v 

javno razpravo. 

2. Javna razprava traja 30 dni in začne teči z dnem objave predloga Odloka o proračunu 

Mestne občine Ptuj za leto 2017 z vsemi dokumenti na spletni strani Mestne občine Ptuj  

www.ptuj.si. V  času  uradnih ur Mestne občine  Ptuj je gradivo o proračunu Mestne 

občine Ptuj za leto 2017 dostopno zainteresiranim tudi na sedežu Mestne občine Ptuj, 

Mestni  trg  1,  Ptuj (v sprejemni pisarni). 

3. Mestni svet Mestne občine Ptuj županu kot predlagatelju predloga proračuna nalaga, da 

do sedaj dane pobude in predloge delovnih teles ter predloge in pobude iz razprave na 

današnji seji mestnega sveta ustrezno upošteva pri pripravi dopolnjenega predloga 

proračuna Mestne občine Ptuj za leto 2017. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 26 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-25, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

 4. Pobude in vprašanja 

 

Pisna vprašanja in pobude, ki smo jih prejeli za  sejo, so bile posredovane na mizo. 

Župan se je zahvalil svetniškim skupinam, da so sprejele njegovo pobudo za čim več pisnih 

pobud, saj imajo v tem primeru strokovne službe lažjo nalogo pri razumevanju pobud ali 

vprašanja, pa tudi pri pripravi odgovorov. 

 

Dr. Štefan Čelan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podal naslednje  

vprašanje št. 223/22: Kako je z izvedbo projekta prehoda za pešce na cesti Ptuj – Grajena 

pri bivši gostilni Sluga? 

Obrazložitev: V letošnjem proračunu je načrtovana izgradnja že dolgo pričakovanega prehoda za 

pešce na cesti Ptuj – Grajena pri bivši gostilni Sluga. Je že konec oktobra, dela pa se še niso 

pričela. Po mnenju Sveta za preventivo in vzgojo v cestnem prometu, je izgradnja tega prehoda 

prva prioriteta, saj gre za zelo nevarno prometno točko.  

 

Slavko Kolar, Svetniška skupina Mladi in upokojenci za delovna mesta je podal naslednjo  

pobudo št. 224/22: Uvedba nove linije in dodatne proge mestnega potniškega prometa Ptuj, 

do trgovskih centrov na Puhovi ulici ter do starega in novega pokopališča na Rogozniški 

cesti. 

Obrazložitev: Res je in ponosni smo lahko, da se je mestni potniški promet v naši občini obnesel, 

zmeraj več potnikov (tako otrok kot starejših) to koristi, kot je že znano, pa so to pridobitev pričeli 

uporabljati tudi turisti. Zavedati se moramo, da se večina starejše generacije iz takšnih ali 

drugačnih razlogov več ne poslužuje lastnih prevoznih sredstev, uvedba nove linije do trgovskih 

centrov ter obeh pokopališč pa bi bila nedvomno velika pomoč našim občanov. Prazniki so tik 

pred nami in že v tem tednu se nam ponuja velika priložnost, da našim občankam in občanom 

ponudimo to izjemno pridobitev ter jim omogočimo ali vsaj olajšamo urejanje grobov svojcev ter 

obisk pokopališč.   

Smatramo, da je naša pobuda na mestu in upravičena ter predlagamo, da razmišljanja iz 

preteklosti pričnemo čim prej realizirati tudi v naravi.  

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  

pobudo št. 225/22: Ob stopnicah, ki vodijo v Ljudski vrt (na koncu Kraigherjeve ulice), se 

naj namesti ograja za oprijem. 

http://www.ptuj.si/
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Obrazložitev: Več občank in občanov nas je opozorilo, da bi bilo na teh stopnicah nujno 

postaviti ograjo, saj jih veliko uporabljajo starejši občani in otroci. Posebej je uporaba stopnic 

nevarna ob dežju in zmrzali, ko postanejo spolzke, zato bi bila ograja smiselna. 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednje  

vprašanje št. 226/22: Kakšno je stanje glede pobude 138/17 podane na 17. redni seji meseca 

aprila 2016, v zvezi z namestitvijo prometnega ogledala na križišču cest Med vrti in Raičevo 

cesto? 

 

Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS je v imenu Likovne sekcije dr. Štefke Cobelj podala 

naslednjo  

pobudo št. 227/22: za odprtje galerije ljubiteljskih slikarjev oziroma zagotovitev prostorov, 

kjer ljubiteljski slikarji svoja dela postavijo na ogled in jih tudi prodajajo.  

Obrazložitev: Likovna sekcija dr. Štefke Cobelj prireja razstave svojih del, da člani izživijo 

svoje želje, nadarjenost, ljubezen do slikarstva in voljo ter zabeležijo slike s podobo mesta Ptuj, 

ljudi in dogodke. Nekatera podobna mesta kot je Ptuj imajo že svoje galerije oziroma prostore, 

kjer svoja dela postavijo na ogled in marsikje jih je na ta način možno tudi prodati. Recimo, v 

mestu že dalj časa deluje takšna - prodajna galerija na Čevljarski ulici v Kopru, tudi v Murski 

Soboti, Celju, Ljubljani ... 

 

Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS je v imenu Likovne sekcije dr. Štefke Cobelj podala 

naslednjo  

pobudo št. 228/22: za prenovo in obogatitev peš mostu čez Dravo po vzoru mest v tujih 

deželah, kjer so mostovi pokriti, leva in desna stran mostu je prav tako zaprta z dvojnim, 

neprebojnim steklom in to daje možnost, da so med temi stekli razstavljeni plakati in 

obvestila o dogodkih v mestu, postavljene pa so tudi razstave slik mestnih slikarjev.  

Obrazložitev: Mnogi odhajamo na oglede mest v tujih deželah, kjer smo velikokrat videli 

možnosti in načine, kjer ljubiteljski slikarji razstavljajo slike, pa ne samo na ulici, kjer rišejo 

mimoidoče, pač pa v večjih javnih ustanovah, na pročeljih hiš, celo na mostovih. Mostovi vedno 

vežejo eno stran mest z drugo stranjo in marsikje smo videli slikovite mostove za pešce, ki so 

pokriti. Torej streha služi pešcem ob vsakem vremenu za zaščito in možnost, da se na klopeh, ki 

so pritrjena, tudi med hojo spočijejo, ali počakajo morda, da nevihta mine.  

Prenova in obogatitev peš mostu in hkrati mesta Ptuj na zgoraj opisan način, bi in bo gotovo 

doprinesla poseben pečat Ptuju in dodala zanimiv delež k turistični ponudbi. 

 

Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS je v imenu Likovne sekcije dr. Štefke Cobelj podala 

naslednjo  

pobudo št. 229/22: Hiše in ulice Ptuja, v katerih so bivali pomembni Ptujčani in ostali 

Slovenci se naj označijo z napisnimi tablami, ki bodo povedale, kdo je bival v kateri od 

ptujskih hiš, kdaj in kakšen je bil njegov prispevek Ptuju. 

 

Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS je podala naslednjo 

pobudo št. 230/22: V okviru projekta Spominski park se naj poskuša najti ustrezne rešitve 

za očiščenje in ureditev potoka Grajena, saj potok teče v njegovi neposredni bližini. 

Obrazložitev: Potok Grajena teče skozi mesto Ptuj in je danes prava sramota za mesto. Potok je 

neočiščen, zapleveljen, poln smeti in ni primerno ogledalo za naš turizem. Že več občanov mesta 

Ptuj je zahtevalo, da se najdejo tudi ustrezni finančni viri, da bi se ta potok očistil in uredil. V 

takem stanju kot je potok sedaj, bo kazil in zmanjševal vrednost novega spominskega parka. 
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Miša Pušenjak, Svetniška skupina SLS je podala naslednje 

vprašanje št. 231/22: Kaj se bo zgodilo z grobovi občanov, ki so na starem mestnem 

pokopališču še ostali, čigav bo strošek prekopa, prestavitve na novo mestno pokopališče. Če 

tega stroška ne bodo zmogli sami, ali bo mestna občina pri tem lahko priskočila na pomoč z 

denarnimi sredstvi? 

Obrazložitev: V naši stranki pozdravljamo in smo veseli, da se je končno pričelo urejanje starega 

mestnega pokopališča in pozdravljamo projekt Spominski park. Pred sprejetjem proračuna pa bi 

želeli imeti nekaj informacij, o katerih nas sprašujejo nekateri zaskrbljeni občani. 

 

Andrej Lazar, Svetniška skupin SD je podal naslednje 

vprašanje št. 232/22: Zakaj so bili ekološki otoki na območju Vičave ukinjeni? Podajo se 

naj odgovori glede odlaganja odpadkov na območju Vičave ter pojasnila glede uporabe in 

obstoja ekoloških otokov. 

Obrazložitev: Na nas so se obrnili nekateri krajani Vičave glede problematike ekoloških otokov, 

ki so bili na tem območju ukinjeni. Krajani opažajo, da se po odstranitvi ekoloških otokov, 

poslabšujejo higienske razmere. 

 

Andrej Lazar, Svetniška skupina SD je podal naslednje  

vprašanje št. 233/22: V kateri fazi je realizacija projekta št. 7: Ptujsko jezero, 

opredeljenega v programski koaliciji 2015-2018, del katere so Lista ZA Ptuj, Slovenska 

demokratska stranka, Stranka modernega centra, Demokratična stranka upokojencev 

Slovenije in Neodvisna lista za razvoj MO Ptuj, glede na to, da o samem projektu še ni bilo 

sprejetih dokumentov na mestnem svetu. 

Obrazložitev: Na podlagi odškodninske pogodbe za CERO Gajke s ČS Jezero, je MO Ptuj 

zavezana zgraditi športni park v ČS. V sodelovanju s ČS se najde rešitev za umestitev športnega 

parka na lokacijo Rance, ki jo je potrebno razvijati v smeri edinstvene turistične destinacije. 

Financiranje projekta je predvideno iz proračunskega sklada CERO Gajke, občinskega in 

državnega proračuna, EU sredstev (razpisi) ter drugih sredstev. 

Projektni cilji: Izpolnitev odškodninske pogodbe, izgradnja športnih površin za udejstvovanje 

krajanov, ureditev edinstvene turistične destinacije. Proces naj poteka v fazah. 

 

Tanja Meško Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podala naslednjo 

pobudo št. 234/22: Pri obvestilu o sklicu seje Mestnega sveta (MS), ki ga dobimo po e-pošti, 

se naj v primeru, ko ura začetka seje odstopa od standardno dogovorjene (15:00), na to 

posebej opozori. 

Obrazložitev: Glede na to, da se mestne svetnice in svetnike po e-pošti obvešča o objavljenem 

vabilu z gradivom za sejo MS MOP in navede npr.: Več o tem lahko preberete s klikom na 

spodnjo povezavo http://svetniki.ptuj.si/seje-mestnega-sveta?id=000062600, ne vidim razloga, da 

v primeru spremembe ure začetka seje, ne bi tega poudarjeno zapisali v obvestilu. 

 

Tanja Meško Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podala naslednjo 

pobudo št. 235/22: V primeru, ko se ob sklicu seje objavljeno gradivo naknadno spremeni 

zaradi ugotovljenih napak, se o vsebini spremembe po e-pošti obvesti mestne svetnice in 

svetnike. 

Obrazložitev: Le kdor nič ne dela, ne dela napak. Motiti se je človeško, a je treba skrbeti za to, 

da je napak čim manj. Sama si gradivo za seje MS arhiviram na občinski prenosnik praviloma 

naslednji dan po objavi, da ga lahko berem in analiziram tudi, če nisem povezana s spletno 

stranjo http://svetniki.ptuj.si/seje-mestnega-sveta. Tudi zato se mi zdi prav, da smo obveščeni o 

vseh naknadnih spremembah gradiva. 

http://svetniki.ptuj.si/seje-mestnega-sveta?id=000062600
http://svetniki.ptuj.si/seje-mestnega-sveta
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Tanja Meško Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podala naslednjo 

pobudo št. 236/22: Mestne svetnice in svetnike se naj po e-pošti  obvesti o naknadno 

dodanem gradivu za posamezno sejo MS. O objavi stališč delovnih teles nas ni potrebno 

posebej obveščati, ker je to pričakovan dokument po končanih sejah odborov in komisij. 

 

Tanja Meško Tonejc, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podala naslednjo 

pobudo št. 237/22: Zaradi lažjega pregleda nad gradivom, za posamezno točko dnevnega 

reda seje MS se naj gradivo oštevilči tako, da je iz oštevilčenja razvidno, koliko 

dokumentov je objavljenih pri posamezni točki. Npr. 1.1., 2.1…. 2.10, 3.1… 3.15, 4.1. …4.14 

itd. 

Obrazložitev: Zavedam se, da je potrebno opraviti ogromno dela, da se pripravi in objavi vso 

gradivo za sejo MS. V primeru, da bi že bilo v uporabi oštevilčenje gradiva kot ga predlagam, bi 

za 22. sejo Mestnega sveta že ob ponovnem pregledu vabila na spletu ugotovili, da je prišlo do 

sprememb. Npr.: prvotno je imela 2. točka 9 dokumentov, zdaj jih je 10, 3. točka 14, zdaj jih je 

15, 5. točka 2, zdaj so trije; itd. 13. 10. 2016 je bilo objavljenih kot gradivo 64 dokumentov, na 

dan 22. seje, 24. 10. 2016, je objavljenih 71 dokumentov. Kar nekaj časa vzame ugotavljanje, kaj 

je dodanega. Pri številu 71 nisem upoštevala gradiva, ki je bilo 20.10.2016 objavljeno na zavihku 

Informacije in smo bili nanj opozorjeni po e-pošti 21. 10. 2016. 

 

Branko Kumer, Svetniška skupina SMC je podal naslednjo 

pobudo št. 238/22: Takoj se naj pristopi k urejanju prostora ob obrežju jezera, kjer je 

Brodarsko društvo Ranca. Svetniška skupina SMC zahteva od župana in mestne uprave da 

do naslednje seje MS pripravi predlog rešitve na Ranci in jo predvidi v proračunu MO Ptuj 

za leto 2017. 

Obrazložitev: Rekreativna dejavnost Ptujčanov se opazno dviguje, opazno lahko v 

popoldanskem času in ob vikendih srečujemo množice, ki tekajo, kolesarijo, oziroma se 

sprehajajo. Eno od zanimivih točk je predstavljala lokacija Brodarskega društva Ranca, kjer so se 

mnogi zaustavili ne glede na rekreativno dejavnost. Člani svetniške skupine menimo in smo 

prepričani, da ptujsko jezero predstavlja turistično priložnost, ki jo je potrebno razvijati in 

promovirati, ter tako vplivati na dvig turistične zanimivosti Ptuja. 

Strinjamo se, da so trenutni objekti neprimerni za tovrstno kvalitetno dejavnost, vendar 

spodbuditi zaprtje objektov brez odgovora kaj in s čim bomo nadomestili omenjeno dejavnost je 

milo rečeno neodgovorno. 

 

Branko Kumer, Svetniška skupina SMC je podal naslednjo 

pobudo št. 239/22: Mestni svet Mestne občine Ptuj naj sprejme sklep, s katerim zavezuje 

župana in Mestno upravo MO Ptuj, da umakneta izpodbojno tožbo zoper sklepe skupščine 

Komunalnega podjetja Ptuj ter da župan z župani občin UE Ptuj doseže dogovor o spornih 

vprašanjih povezanih s Komunalnim podjetjem Ptuj. Menimo, da je sestava NS KP Ptuj 

sprejemljiva, da zavrnitev delitve dobička ni izguba za MO Ptuj, pomembno pa je 

nadaljnje sodelovanje vseh občin.  
Obrazložitev: Po statističnih podatkih Statističnega urada RS je Upravna enota Ptuj 4. po številu 

prebivalcev, 8. po površini, vendar 5. pred zadnjim mestom po bruto plači na prebivalca. 

Spremljava števila prebivalcev v občinah upravne enote od leta 2010 stalno upada. V svetniški 

skupini smo trdno prepričani, da ni čas za spore in konflikte v Spodnjem Podravju, temveč 

potreba in nuja, da smo v regiji enotni, da do Vlade nastopamo s skupnimi razvojnimi in enotnimi 

predlogi ter s tem izboljšamo kazalce, ki nam niso v prid. 

Na polovici mandata MS MO  Ptuj v svetniški skupini ugotavljamo, da se odnosi med župani 

občin UE Ptuj zaostrujejo, da SOU izgublja  na pomenu in kredibilnosti, da se javni zavodi, ki 
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opravljajo obveznosti v vseh občinah UE Ptuj, srečujejo s težavami zagotavljanja sredstev za 

delovanje itd. Prepričani smo, da zaostrovanje odnosov zaradi dogodkov na skupščini 

Komunalnega podjetja Ptuj rezultira k odmikanju ostalih občin od MO Ptuj nasprotno pa je 

sodelovanje in skupen interes za razvoj področja nujno potreben, če želimo in hočemo urediti 

CERO Gajke, celostno zdravstveno storitev, cestno infrastrukturo in ne nazadnje ohraniti status 

občine Ptuj kot Mestna občina in še nadalje razvijati predlog regije. 

Predlagamo, da vse svetniške skupine MS MO Ptuj pristopijo k podpisu dogovora in zaveze k 

spodbujanju sodelovanja vseh občin UE Ptuj in k povezovanju občin. 

Branko Kumer je pobudi na seji še dodatno obrazložil. 

Iz dokumenta Strategija razvoja lokalne samouprave izhaja, da mestne občine sinergijsko 

združijo vse občine in da morajo igrati vodilno vlogo v celostni razvojni regiji. V tej strategiji, 

objavljeni 29. septembra 2016 na Ministrstvu za javno upravo ugotavljajo, da 4 mestne občine v 

Sloveniji ne zadoščajo temu kriteriju (Ptuj, Nova gorica, Murska Sobota in Slovenj Gradec). 

Predlog je, da se tem mestnim občinam odvzame status mestnih občin. Predlagal je, da z vsemi  

15 občinami, ki so zaprte ali gravitirajo, ali so bivše ptujske občine, začnemo delati z roko v roki. 

Kot prvi korak predlaga, da se izpodbojna tožba proti Komunalnemu podjetju Ptuj nemudoma 

umakne in naredi prva roka ponudbe vsem ostalim 15 županom. Svetnice in svetniki pa se 

zavežemo, da bomo začeli komunicirati z vsemi občinami v Spodnjem Podravju. Vemo, da 

imamo nekaj projektov, ki so vitalni za Spodnje Podravje. Strinja se s projektom Panorama in z 

drugimi zadevami, vendar se bomo »utopili« s CERO Gajkami, s Komunalnim podjetjem Ptuj, z 

Javnimi službami in še z katerimi zadevami.  

 

Tatjana Vaupotič Zemljič in Klemen Rutar, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana 

Čelana in Svetniška skupina Lista ZA Ptuj sta podala naslednjo 

pobudo št. 240/22: V Dopolnjenem predlogu Odloka o proračunu Mestne občine Ptuj za 

leto 2017 se naj povečajo sredstva za financiranje kulturnih društev iz 49.945 EUR na 

75.000 EUR. 

Obrazložitev: Predvidena finančna sredstva za ljubiteljsko kulturo ostajajo v predlogu proračuna 

MO Ptuj za leto 2017 v isti višini kot so zagotovljena za proračunsko leto 2016. Mestni svet se je 

o povečanju sredstev pogovarjal že na eni izmed spomladanskih sej, na kateri se je večina 

strinjala, da se sredstva za delovanje ljubiteljske kulture v društvih in sekcijah, ki delujejo na 

področju MO Ptuj, povečajo. Vsi se zavedamo, da je tudi ljubiteljska kultura v Mestni občini Ptuj 

na visokem nivoju, sooča pa se s finančnimi problemi, saj sredstva, ki jih kulturna društva 

prejmejo komaj zadoščajo za kritje osnovnih stroškov (včasih še to ne), ne dopuščajo pa 

nobenega razvoja. V MO Ptuj deluje 23 društev s področja kulture, v njih je vključenih 11.000 

članov, občanov Ptuja. 

 

Mag. Darja Harb, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podala naslednjo 

pobudo št. 241/22: za izpolnitev obveznosti iz Pogodbe sklenjene med Mestno občino Ptuj in 

takratno Mestno četrtjo Jezero iz leta 2002, vezanih na izgradnjo pločnika na cesti Ptuj – 

Ormož. Krajanom Spuhlje se naj poda ustrezen odgovor.  

Obrazložitev: Dogovorjeno je bilo, da se v tem letu uredi vse glede odkupa zemljišč, in da se bo 

v letu 2017 pričela izgradnja pločnika, vendar pa ta projekt ni opredeljen v predlogu proračuna za 

leto 2017.  

 

Župan je pojasnil, da je pločnik Spuhlja v državnem NRP za leto 2018, kar so nam tudi povedali 

na Direkciji za ceste RS.  
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Mag. Darja Harb, Lista župana dr. Štefana Čelana je podala naslednjo 

pobudo št. 242/22: Izpelje se naj še en zbor krajanov ČS Spuhlja, kot je bilo obljubljeno, da 

se dokončno dogovorimo, kakšna bo usoda CERO Gajk, ker so krajani o morebitnih 

nadaljnjih aktivnostih obveščeni samo iz medijev. 

Obrazložitev: Na obeh zborih do sedaj so bili sprejeti določeni sklepi, oz. zaveze, ki jih je dala 

Mestna občina Ptuj, da se bo organiziral še en zbor krajanov. Vmes je četrtna skupnost na Mestno 

občino Ptuj naslovila dopis, da se ni pripravljena pogovarjati vsaj do takrat, dokler občina ne 

izvede nekaterih aktivnosti, ali sama prične z zasipavanjem enega dela CERO Gajk. Informacije 

iz medijev gredo v drugo smer kot so bili pogovori na zboru krajanov. 

 

Župan je pojasnil, da je danes zadnja svetniška skupina podpisala dogovor vseh svetniških 

skupin za nadaljnji razvoj CERO Gajk. Naš koncesionar za odpadke Javne službe Ptuj d.o.o., 

lahko podpiše pismo o nameri z Občino Maribor, kar je spet en korak naprej. Na zboru krajanov 

pa lahko povemo le to, da se bodo vse dejavnosti na CERO Gajke nadaljevale, ker je to želja in 

usmeritev vseh mestnih svetnikov, oziroma mestnega sveta.  

 

Mag. Darja Harb, Lista župana dr. Štefana Čelana je podala naslednje 

vprašanje št. 243/22: Kako se bo rešila problematika hitre ceste Ormož – Ptuj?   

Obrazložitev: Iz medijev smo izvedeli, da bo Spuhlja pri tej cesti izpuščena, oz. da bo promet 

tekel normalno skozi Spuhljo, kar pomeni še večja zgostitev prometa. 

 

Župan je pojasnil, da smo zahtevali sestanek na Ministrstvu za okolje in prostor, na katerega še 

vedno čakamo. O tem se je pogovarjal tudi z ministrico za okolje in prostor, ki odločno 

nasprotuje južni varianti, varianti, ki je pod jezom, ne nasprotuje pa temu, da najdemo neko novo 

rešitev. 

Janez Rožmarin je menil, da je prav, da bi nekaj glede ptujske obvoznice rekel tudi mestni svet, 

saj ni nobene informacije kakšna varianta bi se naj zavzela. Informacije so, da je trenutno 

dogovorjena obvoznica samo do Markovcev, naprej pa bi bilo prav, da se o tem tudi 

pogovarjamo. 

 

Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija Slovenski krščanski demokrati je podal 

naslednjo 

pobudo št. 244/22: Na področju mesta se naj razmišlja o izgradnji zadrževalnikov vode. 

Obrazložitev: Takšno pobudo je svetniška skupina dala že pred leti. Bilo bi tudi prav, da se o 

tem tudi razmišlja, kajti če morda kdaj pride do kakšne ujme ali do večjih nalivov vemo kaj se 

lahko zgodi v mestu, če vodotoki niso urejeni. Na te zadeve je potrebno računati pravi čas in ne 

takrat, ko so že katastrofe in stroški, s katerimi bi zadeve lahko že prej uredili. 

 

Župan je glede zadrževalnikov vode povedal, da se je začela pripravljati projektna 

dokumentacija za zadrževalnik na Rogoznici, s katerim bi rešili našo industrijsko cono in 

omogočili, da se gradnja tam začne. 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednji komentar na 

pobudo št. 208/21: Poda se naj objektivna ocena opravljenega dela poklicnega podžupana, 

ki mora temeljiti na preverljivih rezultatih dela. Svetniška skupina SD zahteva poročilo o 

delu in dosežkih poklicnega podžupana s področja za katerega je zadolžen, torej s področja 

gospodarstva.  

Obrazložitev: Funkcija poklicnega podžupana ni take vrste zaposlitev, ko se ne odgovarja 

nikomur, ali samo enemu šefu. G. Orešek je na socialnem omrežju 27. 9. 2016 zapisal »ali 
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zadovoljivo izvajam zaupane naloge lahko sodi le župan. On je tisti, ki mi daje zadolžitve in 

pooblastila in  tisti, ki me je imenoval za podžupana ter me lahko tudi kadarkoli razreši. O 

upravičenosti poklicne podžupanske funkcije pa lahko objektivno oceno podate le predstavniki 

podjetij, zbornic, društev in zavodov ter vsi ostali, ki ste se obrnili name, oz. ste sodelovali z 

mano«. Če bi vodstvo občine dejansko predložilo poročilo, bi se tudi svetniki morali seznaniti z 

argumenti, ki menda so na strani ohranitve te funkcije. Nima pa poročila, da bi to lahko ocenila. 

Ne gre za nabiranje političnih točk, ampak gre za odgovornost. Upa, da se zavedate, da ta 

funkcija ni osebni okras pred ali za imenom nekoga, ta funkcija je pomemben institut. Vsak, ki je 

na to mesto imenovan s strani mestnega sveta, mora slediti javnemu interesu ter v imenu občank 

in občanov tega mesta delovati za interese občine in tem je tudi neposredno odgovoren. To 

funkcijo je odobril mestni svet, ne župan. Ker imamo veljavni sklep mestnega sveta, zato je 

mestni svet tisti, ki lahko zahteva poročilo in ga je tudi zahteval, je tisti, ki bo odločal o 

upravičenosti  te funkcije in, ki se ima pravico in dolžnost seznaniti s postopki, ki tečejo, o čem, s 

kom in s kakšnim ciljem potekajo odprta pogajanja, kakšne dogovore sprejemamo. Ker so občani 

vsakemu izmed nas, podelili mandat, ker so verjeli, da bo vsak od nas deloval v njihovem 

interesu. In na tej točki ni odveč, da poudari, da smo danes kot kolektivni organ vsi skupaj 

odgovorni vsem, ne samo volivcem naše občine, saj vse odločitve te oblasti neposredno vplivajo 

na ljudi. Spomnila je še, da v trenutku, ko smo sprejeli mandat, smo dobili oblast, vendar dobili 

smo predvsem odgovornost. Zato spoštovani kolega mestni svetnik g. Orešek, to ni osebna gonja 

proti nikomur. Nihče ni kadarkoli govoril, da se ne dela pošteno in v dobro Ptuja,  da se nekdo ne 

trudi, saj tega v SD nismo rekli, to so vaše besede. Seveda je naše politično stališče, da Ptuj tega 

instituta ne potrebuje in ne osebno. Takšen odgovor kaže odnos, ki je najmanj žaljiv in 

omalovažujoč in kot takšen zanika pristojnost in vlogo mestnega sveta. Ponovno pa je prebrala 

sklep mestnega sveta, ki ga je mestni svet sprejel 21. decembra 2015. Želimo, da se rezultati dela 

predstavijo v obliki poročila, saj le tako lahko odločamo, ali je to delovno mesto upravičeno ali 

ne. Vsi direktorji javnih zavodov dajejo poročila, večina od nas, dajemo vsako leto poročila o 

svojem delu. Zato ni razumeti kje je problem, da se to poročilo ne predloži.  

Gorazd Orešek je povedal, da del izjave, ki jo je citirala ga. Gajšek je vzeta iz konteksta in ni 

odgovor na vprašanje, ampak je njegovo mnenje izraženo na socialnem omrežju, za katerim še 

vedno stoji. Njegove naloge, ki se mu dnevno nalagajo pozna samo župan, zato jih župan tudi 

lahko edini ocenjuje, ali jih je naredil tako kot je bilo pričakovano. Njegov odgovor je bil podan. 

Prepričan je, da so si ga svetniki tudi prebrali. Po  9 mesecih terjati neko zelo detajlno poročilo, 

kjer bi naj navedel, koliko delovnih mest je bilo ustvarjenih s pomočjo njegova dela, je če ne  

smešno, zelo »nepodkovano«. Podžupan ni zaposlil nikogar in ni  ustvaril nobenih delovnih mest. 

Pomaga pa ustvarjati pogoje za razvoj gospodarstva. Če pa nekdo tega ne čuti, oz. ne vidi z 

delom v mestnem svetu in z delom v lokalnem okolju, pa se sprašuje, morda pa ta oseba ni dovolj 

vpletena v delo lokalnega okolja.  

Že večkrat je tudi povedal, da ne misli prepričevati prepričanih, saj je mnenja, da na zahtevo SD 

nobeno poročilo ne bi spremenilo njihovega mnenja, da pač politično ne podpirajo te funkcije in 

ne vidi nobene potrebe po tem poročilu. Meni, da je o njegovem delu seznanjenih večina svetnic 

in svetnikov, saj z nekaterimi delamo tudi dnevno. Poročila v tej obliki ne bo podal, mestni 

svetniki boste pač glasovali proti in  ne bo več te funkcije. V tem tudi ne vidi nobenega problema. 

V sklepu mestnega sveta pa tudi ni zapisano, da bo izdelano poročilo. Pogovarjamo se lahko o 

delu, ki je bilo opravljeno, in ga lahko tudi zagovarja. V vprašanju, ki je bilo postavljeno pa je 

bilo navedeno, da želijo objektivno oceno. Objektivne ocene pa ne more dati, saj ni tisti, ki lahko 

poda objektivno oceno o njegovem delu, zato je odgovoril, da če se želi resnično objektivna 

ocena, se naj povpraša podjetnike, združenja, zbornice, skupine, društva, skratka tiste, ki so se 

obrnili nanj z nekimi problemi in bodo oni podali objektivno oceno, ali so zadovoljni s tem kar so 

dobili, ali ne.  
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Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  

pobudo št. 245/22: vezano k odgovoru iz prejšnje seje glede predložitve poročila o 

Kurentovanju za leto 2016. Na današnji seji smo potrdili rebalans za leto 2016, zato 

pričakuje, da bo končno poročilo o kurentovanju predloženo na naslednjo sejo mestnega 

sveta.  

Obrazložitev: Meni, da je bilo osem mesecev dovolj časa, saj je te zadeve potrebno zapreti in jih 

kot končno poročilo predložiti svetnikom v obravnavo. 

 

Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala  

pobudo št. 246/22: Nemudoma se naj izvrši ponovna vzpostavitev dvosmernega prometnega 

režima skupaj s vzporednimi aktivnostmi, ki tečejo na Ulici Jožefe Lackove. Aktivno se naj 

tudi pristopi k temu, da se bodo uredile vse dodatne zadeve (prepoved prometa s tovornimi 

vozili, cona 30, tudi razmislek o razlastitvi). 

Obrazložitev: Strokovno mnenje Univerze v Mariboru, Fakultete za gradbeništvo, Prometno 

inženirstvo in arhitekturo glede enosmernega prometnega režima na Ulici Jožefe Lackove, 

nedvoumno ugotavlja, da je ta zapora oz. enosmerna prometna ureditev povzročala več 

negativnih kot pozitivnih učinkov, in se predlaga njeno odpravo ter ponovno vzpostavitev 

dvosmernega prometnega režima skupaj s vzporednimi aktivnostmi, ki naj tečejo. 

 

Klemen Rutar, svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podal naslednjo 

pobudo št. 247/22: V letošnjem letu se naj dokonča javna razsvetljava v Klepovi ulici in 

Sovretovi poti. 

Obrazložitev: Nekaj let nazaj je že bila javna razsvetljava na Klepovi ulici, vendar je zadeva šla 

v prenovo in sedaj že nekaj let stoji. Bliža se zimski čas, prihajajo krajši dnevi, otroci se vračajo 

iz treningov in šole v času, ko je že tema.  

 

Zadeva se bo uredila v naslednjem letu, je pojasnil župan.  

 

Andrej Lazar, svetniška skupina SD je podal naslednjo 

pobudo št. 248/22: Potrebno bi bilo narediti nabor potrebnih predpisov in dokumentov za 

Ptujsko jezero, ki bi se sprejemali s časovnicami, da bi lahko racionalno planirali 

izvrševanje le-teh. 

 

Mag. Martin Mlakar, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal naslednjo 

pobudo št. 249/22: Za vse svetnice in svetnike se naj pripravi poročilo o zadolženosti Mestne 

občine Ptuj z natančnim stanjem višine kreditov, oz. zadolženosti in odplačilnih rokov. 

Obrazložitev:  Zanima nas, kdaj se bodo te zadeve toliko sprostile, da bi lahko vzeli kakšen nov 

kredit.  

 

Mag. Martin Mlakar, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal naslednjo 

pobudo št. 250/22: Podrobneje se naj  pojasni odgovor (pobuda št. 207/21) v zvezi s tožbami, 

glede tožbe Panvita d.d. in vseh 22 članic Konzorcija za namakanje Podravja, katerega 

članica je tudi MO Ptuj, zaradi plačila odškodnine v vrednosti 1.644.000,00 EUR.  

 

Dr. Štefan Čelan je predlagal, da se v poročilu kjer se navajajo tožbe (pobuda 207/21), ki še niso 

zaključene, naredi popravek, kjer se navaja Tibora international trgovina, storitve inženiring 

d.o.o., saj je revizija na Vrhovnem sodišču RS v kompletu zavrnila vse finančne zahtevke tega 

podjetja.  
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Miran Meško, Svetniška skupina SD je podal naslednjo  

pobudo št. 251/22: Status Mestne občine Ptuj, obvoznica in ptujsko jezero se naj čim prej 

umesti na dnevni red seje mestnega sveta. 

Obrazložitev: Menil je, da je iz današnje razprave ter iz predlogov in pobud prepoznati tri odprta 

vprašanja, ki so problematična. V teh točkah se bomo morali poenotiti in opredeliti naša 

izhodišča. 

 

Dr. Štefan Čelan je predlagal, da se v sredo 25. oktobra na sestanek z vodji svetniških skupin 

umesti tudi točka obvoznica, oz. obvoznice ceste Ormož - Ptuj, saj je to ne obhodno potrebno. 

Kolegom v vladi RS, predvsem g. Kumru se je zahvalil , da so zadeve pripeljali tako daleč, da se 

cesta Ormož – Ptuj začne graditi. Prepričan je, da je dobra rešitev, ki omogoča, da Ptuj ostane 

mestna občina, pokrajinsko središče, dobi denar za gradnjo CERO Gajk in samostojno severno 

obvoznico, ki bo rešila Rogoznico, Spuhljo, Budino. 

Župan je menil, da se točka lahko umesti na sestanek z vodji svetniških skupin, problem pa je z 

gradivom, ki ga je potrebno predložiti. O obvoznici se bomo pogovarjali na sestanku z vodji 

svetniških skupin. 

Mag. Martin Mlakar je povedal, da v celoti podpira razpravo g. Kumra. Sam bi sicer želel, da bi 

istočasno prišlo do umika tožbe zoper Komunalno podjetje Ptuj in dogovora z župani preostalih 

občin Spodnjega Podravja.  

 

Mag. Martin Mlakar, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal naslednjo 

pobudo št. 252/22: Pripravi se naj dokument, v katerem bi strokovne službe navedle, kaj se 

dela v smeri industrijskih con, ki jih imamo kar nekaj.  

Obrazložitev: Menil je, da ima trenutno ptujska občina idealno priložnost, da se dobro 

pozicionira  v regiji. Zato bi bilo dobro, da bi dobili seznam ukrepov, ali nabor kaj delamo v tej 

smeri, da bi privabili večjega investitorja. 

 

Župan je povedal, da je občina večjemu investitorju zemljišče že ponudila. Na tem je delal g. 

Gorazd Orešek. Najprej je bila zahteva po 50 ha, potem je prišla nova zahteva po 100 ha. Tudi 

100 ha zemljišč smo našli s približno enakim statusom kot je v Hočah. Gorazd Orešek se je 

pogovarjal tudi s Podjetjem Yaskawa iz Japonske, kjer še ni odločitve. 

 

Nuška Gajšek je glede odgovora na pobudo št. 209/21 menila, da glede na to, da smo na 

današnji seji potrdili rebalans za leto 2016 pričakuje, da bo končno poročilo kurentovanju na 

naslednji seji mestnega sveta. Meni, da je bilo dovolj osem mesecev, saj je te zadeve potrebno 

zapreti in jih kot končno poročilo predložiti svetnikom v obravnavo. 

 

Ker ni bilo več vprašanj, pobud in predlogov,  je predsedujoči zaključil točko dnevnega reda. 

 

Na pobude in vprašanja, ki so bila postavljena na današnji seji, bodo pripravljeni odgovori, ki 

bodo objavljeni z gradivom za naslednjo redno sejo mestnega sveta.   

 

5. Predlog Pravilnika o nagrajevanju napredovanja športnih ekip v Mestni občini Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti  in Odbor za finance sta soglasno podprla predlog pravilnika. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga pravilnika ni imela 

pripomb in ga je predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo.  
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Ker ni bilo razprave o predlogu pravilnika, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o nagrajevanju 

napredovanja športnih ekip v Mestni občini Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 21 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-20, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

6. Predlog Pravilnika o sofinanciranju programov študentov športnih fakultet v Republiki 

Sloveniji iz Mestne občine Ptuj 

 

Odbor za družbene dejavnosti  je soglasno podprl predlog pravilnika. 

Odbor za finance je obravnaval predlog Pravilnika in predlagal, da predlagatelj skupaj z 

Zavodom za šport Ptuj do seje mestnega sveta uskladi besedilo pravilnika tako, da bodo ta 

sredstva namenjena vsem študentom športnih fakultet v Republiki Sloveniji. 

 

Dne 21. 10. 2016 je bil na spletni strani in na portalu svetniki, v skladu s stališčem Odbora za 

finance, objavljen čistopis Pravilnika.  

 

Statutarno pravna komisija k predlogu Pravilnika v čistopisu ni imela pripomb in ga je 

predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu pravilnika, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Pravilnika o sofinanciranju 

programov študentov športnih fakultet v Republiki Sloveniji iz Mestne občine Ptuj, v 

čistopisu z dne 20. 10. 2016. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-22) sprejel predlagani sklep. 

 

7. Predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta identifikacije investicijskega projekta (DIIP)      

Ureditev mestne tržnice - CTN 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo,Odbor za finance  in Odbor za 

gospodarstvo so soglasno podprli predlog sklepa. 

Hkrati so člani Odbora za gospodarstvo predlagali, da se vzporedno pelje postopek 

komercializacije projekta, ki bi zunanjim uporabnikom za daljši čas omogočil zakup prostorov na 

območju tržnice. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga sklepa ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o potrditvi Dokumenta 

identifikacije investicijskega projekta (DIIP) Ureditev mestne tržnice - CTN, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-20) sprejel predlagani sklep. 
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8. Predlog Sklepa o spremembah in dopolnitvah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne 

lokalne gospodarske javne službe urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza 

nepravilno parkiranih vozil 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so podprli predlog sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa.  

 

Statutarno pravna komisija k predlogu sklepa o spremembah in dopolnitvah sklepa ni imela 

pripomb in ga je predlagala mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo in sprejem. 

 

Tanja Meško Tonejc je opozorila, da se v sklepu še vedno navaja parkirišče Spin, čeprav je 

trgovina Eurospin na Ormoški cesti. 

 

Sejo je v nadaljevanju vodil podžupan Gorazd Orešek. 

 

Metka Petek Uhan je povedala, da se vedno pogosteje pojavljajo neregistrirana vozila, ki so 

parkirana in zapuščena, okoli blokov jih je vedno več. Kakšen je postopek? 

Marjana Nikšič Zorko je pojasnila, da se je potrebno obrniti na Javne službe Ptuj d.o.o. 

Tanja Meško Tonejc je povedala, da se je obrnila na inšpekcijske službe. Te so pojasnile, da ne 

morejo ukrepati, če je vozilo parkirano brez registrske tablice, saj ga morda lastnik hoče prodati. 

Miša Pušenjak je povedala, da je tudi pred bloki kar nekaj zapuščenih neregistriranih 

avtomobilov, vendar bi težko rekli, da avtomobil nekdo hoče prodati, če že čez avtomobil 

prerašča trava. Predlagala je, da se morda najde kakšna ustrezna rešitev.  

Glede predlaganih cen je menila, da je proti, da je parkirišče Spin še dodaten strošek za tistega, ki 

gre v službo v mesto, saj je 80 EUR letno velik znesek za marsikoga. Napovedala je, da bo 

glasovala proti predlogu sklepa. 

 

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o spremembah in 

dopolnitvah Sklepa o potrditvi cen storitev izbirne lokalne gospodarske javne službe 

urejanja in vzdrževanja javnih parkirišč in odvoza nepravilno parkiranih vozil, v 

predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 21 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-19, PROTI-1) sprejel predlagani sklep. 

 

9. Predlog Sklepa o izdaji soglasja k zadolžitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno 

središče Bistra Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za družbene dejavnosti in 

Odbor za gospodarstvo so podprli predlog sklepa k zadolžitvi javnega zavoda. 

 

Statutarno pravna komisija z vidika svojih pristojnosti k besedilu predloga sklepa ni imela 

pripomb in ga je predlaga mestnemu svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 

Janez Rožmarin je povedal, ker je navedeno veliko projektov se naj poda pojasnilo. 

Dr. Štefan Čelan je pojasnil, da je trenutno odobrenih triletnih projektov za skoraj 1.300.000,00 

EUR, vendar je potrebno večino teh projektov plačati vnaprej, saj se šele takrat refundirajo. 
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Ker druge razprave ni bilo razprave, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o izdaji soglasja k 

zadolžitvi javnega zavoda Znanstveno-raziskovalno središče Bistra Ptuj, v predloženem 

besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 20 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-20) sprejel predlagani sklep. 

 

V nadaljevanju je sejo vodil župan Mestne občine Ptuj. 

 

10. Predlog Sklepa o razglasitvi Mestne občine Ptuj za območje brez trgovinskih – 

investicijskih sporazumov TTIP, CETA in TISA 

 

Odbor za splošne zadeve in lokalno samoupravo ter Odbor za gospodarstvo sta podprla 

predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija je ocenila predlog sklepa kot primernega za nadaljnjo obravnavo na 

mestnem svetu.  

 

Milan Krajnik je menil, da je poznano, da se vodi celotna procedura med Velonijo v Belgiji in 

Evropsko skupnostjo. Pričakuje se, da se bodo dogovorili in da bo prišlo do podpisa s Kanado. 

Slovenija je dala svoja soglasje že na sedanjo varianto. Kaj lahko naredimo mi? 

Župan je pojasnil, da so predlog najprej podali Socialni demokrati, pa tudi Skupnost občin 

Slovenije, da predlog sklepa umestimo na sejo mestnega sveta.  

Mag. Martin Mlakar je menil, da je vprašanje o čem naj glasuje. Vlada RS  sporazum podpira, 

sporazum obsega 1500 strani. Socialni demokrati brez vsake obrazložitve predlagajo, da 

glasujemo za to, da se Mestna občina Ptuj izvzame iz teh trgovinskih sporazumov. Menil je, da bi 

bilo dobro, da bi še tudi predstavniki DeSUSA in SMC povedali ali temu nasprotujejo, ali to 

podpirajo. Ena izmed študij pravi, da bodo učinki blago pozitivni, oz. nevtralni. Predlagal je, da 

se poda še stališče Mestne občine, poda pa se naj tudi še stališče ostalih vladnih strank, kaj o tem 

mislijo. Napovedal je, da ne bo glasoval za nekaj kar ne pozna. 

Dr. Štefan Čelan je povedal to kar bomo izglasovali na današnji seji tako ne bo imelo nobene 

vrednosti, če bo Vlada RS zadevo sprejela, saj je lokalna skupnost izvajalec nekega zakona. Kot 

lokalna skupnost na te zadeve ne bomo imeli velikega vpliva razen moralnega do svojih otrok. 

Predlagal je, da  se predlog sklepa podpre. 

Miran Meško je menil, da takšni sporazumi, ne glede na to ali so v tajnosti ali ne, postavljajo 

korporacije v priviligiran položaj, to pomeni, da so v prednostnih položajih pred manjšimi 

podjetji, manjšimi kmetijami. Povedal je, da je v Sloveniji že čez 108 občin pristopilo k 

razglasitvi občine za območje brez prostotrgovinskih sporazumov TTIP, CETA in TISA. Menil 

je, da to ni zavezujoč sklep, saj nas ne zavezuje, kaže pa našo moralno držo, ali se s tem 

strinjamo, ali ne. 

Miša Pušenjak se je strinjala z razpravo g. Čelana in g. Meška. Menila je, da nihče od nas tudi 

nikoli ne bo vedel, kaj so najbolj skrite točke teh dveh sporazumov. Je iz stranke, ki nima 

nobenega vpliva v Vladi RS. V mestnem svetu pa so stranke, ki to možnost imajo in bi lahko 

vplivali, da se Slovenija s tem ne strinja.  

Mag. Martin Mlakar je glede razprave g. Čelana in g. Meška menil, da ga takšna razprava ne 

prepriča, saj je potrebno dati argumente, ki so podkrepljeni. Napovedal je, da o predlogu sklepa 

ne bo glasoval. 

Gorazd Orešek je menil, da naše gospodarstvo podpira prostotrgovinske sporazume TTIP, 

CETA in TISA, pa tudi vladne stranke. Ker zadev podrobno ne pozna, pa tudi zato, ker je še 
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vedno podžupan, zadolžen za področje gospodarstva bi bilo nekoliko sporno, če bi glasoval proti 

sporazumom in se bo glasovanja vzdržal. Javno so bile predstavljene ocene, da podpis  

prostotrgovinskih sporazumov TTIP, CETA in TISA nekega vpliva na Slovenijo naj ne bi imel. 

Branko Kumer je menil, da vedno razmišljamo zelo ozko, oz. ne razmišljamo globalno. 

Poznano mu je, da bi Slovenija zelo želela izvažati v vse kraje sveta, vendar si hkrati želi, da ne 

bi nihče iz tega okolja prišel v Slovenijo. Težko pa se opredeli za ali proti sporazumom, saj ima 

premalo informacij, da bi imel strokovni odgovor na to vprašanje. 

Nuška Gajšek je povedala, da gre za različne sporazume, eden je z Ameriko, eden s Kanado. 

Sporazum TTIP je na ravni tudi Evropske unije praktično »mrtva« zadeva. V trenutku, ko so se 

začele zahteve javnosti, da se ta pogajanja odprejo za javnost, je tudi marsikaj prišlo v javnost. Že 

takrat se je pokazalo, da so zadeve škodljive, zato ker nižajo že dosežene standarde. Verjame, da 

se strinjamo, da  Slovenija še ima kolikor toliko dobro zaščiteno prehransko industrijo in s tem 

prehransko varnost ljudi, pa tudi delovna zakonodaja ščiti delavce, saj nekateri menijo, da jih ščiti 

celo preveč. Sama se ne želi odpovedati doseženim standardom.  Problem je v tem, ker so zadeve 

bile preveč tajne. Sporazum CETA je s Kanado. Vlada RS je sprejela soglasje k začasni uporabi. 

Do tega so prišli takrat, ko so se zagotovile neke dodatne varovalke za dosežene prehranske, 

okoljske in delavske standarde, ne vključuje pa uporabe sodnega arbitralnega mehanizma, ker je 

ta zelo sporen tako pri sporazumu CETA kot pri sporazumu TTIP. Po informacijah so tudi v 

Evropskem parlamentu pred glasovanjem o začasni uporabi CETE pomembni premiki in prihaja 

do pomislekov; podpora začasni uporabi je zelo vprašljiva. Predlog sklepa na današnji seji 

razume kot simbolno podporo, da ne pristajamo na nižanje standardov. Ne strinja se, da nižamo 

delavske pravice, saj so delavci že sedaj prevečkrat izkoriščani. Takega sporazuma ne more 

podpreti dokler sta v igri  dva mehanizma sodišč, pa tudi za to ker vsebine ne pozna. 

Miša Pušenjak je menila, da ne gre za nobeno zapiranje pred Evropo, če tega sporazuma ne 

sprejmemo, saj celotna Evropa trguje z ZDA in Kanado. Standardi glede pridelovanja hrane v 

ZDA in Kanadi pa niso niti približno enaki kot v Evropi. 

 

Ker druge razprave o predlogu sklepa ni bilo, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje 

naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o razglasitvi Mestne 

občine Ptuj za območje brez trgovinskih – investicijskih sporazumov TTIP, CETA in TISA, 

v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 15 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-12, PROTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

11. Predlog Sklepa o prenosu nekategorizirane ceste med občinske ceste – parc. št. 117/11, 

k.o. 389 – Nova vas pri Ptuju 

 

Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko infrastrukturo in Odbor za gospodarstvo sta 

podprla predlog sklepa. 

 

Statutarno pravna komisija k predlaganemu sklepu ni mela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenosu 

nekategorizirane ceste med občinske ceste – parc. št. 117/11, k.o. 389 – Nova vas pri Ptuju, v 

predloženem besedilu. 
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Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-23) sprejel predlagani sklep. 

 

12. Predlog Sklepa o sporazumni razvezi Pogodbe o neodplačnem prenosu parc. št. 995/11 

in stavbe z ID 2598, vse k.o. 400-Ptuj na Mestno občino Ptuj 

 

Odbor za finance, Odbor za družbene dejavnosti,Odbor za splošne zadeve in lokalno 

samoupravo ter Odbor za socialno varstvo, zdravstvo in kulturo so soglasno podprli predlog 

sklepa. 

  

Statutarno pravna komisija k predlaganemu sklepu ni imela pripomb in ga je predlagala 

mestnemu svetu v obravnavo in sprejem v predloženem besedilu. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o sporazumni razvezi 

Pogodbe o neodplačnem prenosu parc. št. 995/11 in stavbe z ID 2598, vse k.o. 400-Ptuj na 

Mestno občino Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 22 prijavljenih h glasovanju 

soglasno (ZA-22) sprejel predlagani sklep. 

 

13. Volitve in imenovanja:  

 Predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti članice in o imenovanju nove predstavnice 

Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj 

 

Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja (KMVI) je na podlagi 58. člena 

Poslovnika sveta oblikovala predlog sklepa, s katerim Andreji Komel preneha dolžnost članice, 

Nataša Vuk pa se imenuje za novo predstavnico MOP v Svet zavoda Vrtec Ptuj.   

 

Predlog sklepa je bil dne 20. 10. 2016 objavljen na portalu svetniki in na spletni strani Mestne 

občine Ptuj. 

Statutarno pravna komisija se je seznanila s predlogom sklepa ter ga predlagala mestnemu 

svetu v nadaljnjo obravnavo. 

 

Ker ni bilo razprave o predlogu sklepa, jo je predsedujoči sklenil in dal na glasovanje naslednji 

SKLEP: Mestni svet Mestne občine Ptuj sprejme predlog Sklepa o prenehanju dolžnosti 

članice in o imenovanju nove predstavnice Mestne občine Ptuj v Svet javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda Vrtec Ptuj, v predloženem besedilu. 

Po izvedenem glasovanju je predsedujoči ugotovil, da je svet od 23 prijavljenih h glasovanju z 

večino glasov (ZA-21, POTI-0) sprejel predlagani sklep. 

 

14. Informacije:  

a) Poročilo o izvajanju koncesijske pogodbe v letu 2015 (Adriaplin d.o.o.) 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so se s poročilom seznanili. 

Dr. Štefan Čelan je menil, da iz poročila izhaja, da ima Adriaplin d.o.o. pri 1.900.000,00 EUR 

realizacije po obdavčitvi nekaj čez 600.000,00 EUR dobička. Menil je, da bi bilo dobro, da bi se 

z njimi sestali in jim nekatere zadeve tudi obrazložili. Prav tako pa tudi naj ne pozabijo v katerem 

mestu ustvarjajo takšne dobičke. 
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Župan je povedal, da se z Adriaplinom že dogovarjamo. Adriaplin d.o.o. je do sedaj namenil 

okrog 60.000 EUR za kurentovanje, kar je bil dogovor, ko se je sklepala koncesijska pogodba. 

 

b) Dokončno Poročilo NO MOP o izvedbi nadzora »Gospodarjenje z nepremičninami in 

premičninami, ki so v lasti ali upravljanju Mestne občine Ptuj, za leto 2015« 

 

Odbor za gospodarstvo, Odbor za finance in Odbor za okolje in prostor ter gospodarsko 

infrastrukturo so se seznanili z dokončnim poročilom. 

 

c) Dokončno Poročilo NO MOP o izvedbi nadzora nad poslovanjem javnega vzgojno-

izobraževalnega zavoda OŠ Ljudski vrt 

 

Odbor za finance in Odbor za družbene dejavnosti sta se z dokončnim poročilom seznanila. 

 

Branko Kumer je opozoril na stran 5 poročila  - B. Finančno poslovanje, kjer so Celotni 

prihodki 809.074.45 EUR, Celotni odhodki 807.409,82 EUR, Struktura prihodkov v letu 2015, 

Skupaj prihodki so 3.237.491,00 EUR. 

Mag. Sonja Žibrat je povedala, da je struktura prihodkov v letu 2015 pravilna. Pri točki B pa gre 

za napako. Celotni prihodki so 3.237.491 EUR, Celotni odhodki 3.213.511 EUR, Presežek 

prihodkov nad odhodki v letu 2015 so 23.980 EUR. 

 

Druge informacije: 
- naslednja, 23. redna seja mestnega sveta, bo predvidoma potekala v ponedeljek 21. novembra 

2016; 

- v torek, 25. 10. 2016, ob 9. uri bo sprejem častne konzulke SLO v Kanadi dr. Margaret 

Rudolf. Konzulka bo obiskala PMPO in si ogledala etnološko zbirko. Namen obiska je 

pridobiti eksponat kurenta in ga razstaviti v etnološkem muzeju v Vancouvru v Kanadi; 

- 28. 10. 2016, ob 12. uri bo potekala komemoracija ob dnevu spomina na mrtve na starem 

mestnem pokopališču na Ptuju; 

- 3. 11. 2016, ob 18. uri bo predstavitev monografije o častnem občanu Albinu Lugariču, v 

prostorih bodočega likovnega razstavišča;  

- 9. 11. 2016 je ob 10. uri skupščina združenja zgodovinskih mest v Mestni hiši in ob 13. uri 

osrednja slovesnost v kongresno-kulturni dvorani Dominikanskega samostana; 

- 11. 11. 2016 bo potekalo tradicionalno Martinovanje z inavguracijo novega princa karnevala. 

 

Ker ni bilo več informacij, je predsedujoči zaključil razpravo o  točki dnevnega reda. 

 

 

SKLENITEV SEJE: 

Ker je bil dnevni red 22. seje sveta izčrpan, se je predsedujoči navzočim na seji zahvalil za 

udeležbo in sodelovanje na seji in sejo sklenil ob 16.25. 

 

                                                                                                                                                                       

                                                                    

Zapisnik pripravili: 

Kornelija F. Orlač 

Anica Paj 

 

 

Miran Senčar, s.r. 

župan Mestne občine Ptuj 

 


